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ACTA PLE NÚM. 7/05 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 28 
D’ABRIL DE  2005 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 28 D’ABRIL DE 2005 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia vint-i-vuit d’abril de dos mil cinc, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General 
Accidental. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Sergio Fernández Mesa 
Sra.  Rocio García Pérez 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
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Regidors/es 
 
Sra.  Pilar Albiol Gilabert   
Sr. Nèstor Artís i Villena 
Sr.   Manuel Jesús Casado Ruiz 
Sr.   Salvador Colominas Tutusaus 
Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr.    Jordi García Guitart 
Sra.  Rosa Eva Granadal Gálvez 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra.  María José Mont Rieiro 
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sra. Glòria Récio Díaz 
 
 
Secretària Accidental 
 
Sra. Ana Ma. Gayoso Díaz 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 5/05, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 31 de març d'enguany. 
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 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 
 2.- Aprovació de l'acta núm. 6/05, corresponent a la sessió 
extraordinària del dia 19 d’abril d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 
 3.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per informar que des del punt 3.1 fins al punt 3.9, i els punts 3.11 i 
3.12, són decrets que fan referència a contractacions per raons de suplències  
dels titulars. 
 
 
 Per la Secretària Accidental de la Corporació i a efectes de  la seva 
ratificació o el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions 
dictats per l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 3.1.- Decret núm. 1115/05 de data 22 de març. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleada d’aquest 
Ajuntament, senyora Mercedes Paredes Méndez, la qual està cobrint la 
incapacitat temporal de la senyora Montserrat Viñas Pañella, que ocupa una 
plaça d’Educadora Infantil, als efectes de garantir el normal funcionament de 
l’Escola Bressol La Trepa, 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
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d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressols 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2004/2005, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funciones, es fa necessari recórrer a la bossa de treball d’Educadors/es 
Infantils, 
 
 Atès que la senyora Elisa González Morales té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques perquè 
coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva experiència en les 
Escoles Bressol producte d’un altre relació amb aquest Ajuntament, a plena 
satisfacció d’aquesta Organització,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13100 de Personal laboral eventual/Escoles Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Educadora Infantil a l’Escola Bressol La Trepa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat de la 
senyora Elisa González Morales en qualitat d’Educadora Infantil, perquè 
substitueixi a la senyora Mercedes Paredes Méndez, des del dia 14/03/2005 
fins la seva reincorporació i, en tot cas, fins la data de finalització del present 
curs escolar 2004/2005, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits 
recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Educador/a Infantil de l’Escola Bressol La Trepa, establint-li les retribucions 
i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la 
Directora de l’Institut Municipal d’Educació, al de Recursos Humans i al 
Comitè d’Empresa. 
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 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
  
 3.2.- Decret núm. 1116/05 de data 22 de març. 
 
 “Atesa la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleat 
d’aquest Ajuntament, senyor Antonio García Morán, que ocupa una plaça de 
Oficial 1ª de Manteniment, als efectes de garantir el normal funcionament del 
Departament de Via Pública, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el bon funcionament del departament, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a la revisió dels C.V., 
 
 Atès que el senyor Manuel Molina Pérez té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 432C0 13100 de Personal laboral eventual/Via Pública. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles i 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Oficial de 1ª de Manteniment al Departament de Via Publica,  
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 
Manuel Molina Pérez, en qualitat d’Oficial 1ª de Manteniment, perquè 
substitueixi al titular del lloc de treball senyor Antonio García Morán, des del 
dia 14/03/2005 i fins la seva reincorporació o s’hagi de resoldre per qualsevol 
dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals. 
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 Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de Oficial 
de 1ª de Manteniment al Departament de Via Pública, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu Cap, 
al de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
  Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 3.3.- Decret núm. 1125/05 de data 22 de març. 
 
 “Vista la necessitat de tenir que disposar d’un recolzament 
administratiu a temps parcial durant el període 08/03/2005 fins el 
08/09/2005, per poder garantir les diferents mancances que l’Organització 
Municipal precisarà cobrir durant aquest període per acumulació de tasques, 
que es desprèn de l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, 
 
 Atès que es necessari que el/la candidat/ta depengui orgànicament 
i funcionament del Departament de Recursos Humans per garantir 
puntualment l’objecte de la contractació,  
 
 Atès que aquesta necessitat s’ha produït de forma sobrevinguda i es 
precisa cobrir immediatament, per un període màxim de sis mesos, per poder 
garantir el recolzament dels serveis, i que una demora en la contractació no 
s’assoliria  l’objectiu que provoca la proposta de contractació, 
 
 Atès que la senyora Purificación Suárez Ruíz, ha prestat serveis en 
aquest Ajuntament amb anterioritat i a través dels Plans d’Ocupació, a plena 
satisfacció d’aquesta Organització, i reuneix el perfil i condicions laborals per 
poder atendre amb diligència aquesta activitat temporal com Auxiliar 
Administrativa, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 121A1 13100 de Personal laboral eventual/Organització i 
Recursos Humans, 
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 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals això com els articles 12 i 15 b) de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 3er. del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar a una auxiliar 
administrativa a temps parcial per poder atendre l’acumulació de tasques en 
els serveis administratius, donant el recolzament que es precisa durant el 
propers sis mesos. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no permanent 
i a temps parcial, per circumstàncies de la producció, de la senyora 
Purificación Suárez Ruíz, en qualitat de Auxiliar Administratiu, amb efectes 
del 8 de març de 2005 i fins el 8 de setembre de 2005, i amb una dedicació 
setmanal de 25 hores, per atendre durant l’esmentat període de relació 
l’acumulació de tasques administratives que l’organització precisa atendre. 
 
 Tercer.- Establir a l’esmentada empleada les retribucions que li 
corresponguin, d’acord amb les taules salarials vigents en aquest Ajuntament 
pel personal laboral. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessada, al seu Cap, 
al Representant del Comitè i al Departament d’Organització i Recursos 
Humans als efectes adients.  
 
 Cinquè.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 
sessió que se celebri. 
 
 Sisè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat al que preveu la 
normativa vigent.” 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
  3.4.- Decret núm. 1134/05 de data 24 de març. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleat d’aquest 
Ajuntament, senyor Fernando Soler Tarrasón, que ocupa una plaça de 
Subaltern, als efectes de garantir el normal funcionament del C.E.I.P. Sant 
Ildefons, 
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 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari 
recórrer a  persones que hagin treballat en les instal·lacions esmentades,  
 
 Atès que el senyor Juan Pedro García Hernández té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques, i que ha mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 422A1 13100 de Personal laboral eventual/Conserge 
Escoles, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència de Subaltern al C.E.I.P. Sant Ildefons. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 
Juan Pedro García Hernández, en qualitat de Subaltern, perquè substitueixi al 
titular del lloc de treball senyor Fernando Soler Tarrasón, des del dia 
17/03/2005 fins la seva reincorporació o s’hagi de resoldre per qualsevol dels 
supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de 
Subaltern del C.E.I.P. Sant Ildefons, establint-li les retribucions i la resta de 
condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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 3.5.- Decret núm. 1136/05 de data 24 de març. 
 
 “Vista la necessitat de tenir que disposar d’un recolzament 
administratiu durant el període del 9/03/2005 al 30/04/2005, per poder 
atendre les diferents mancances que l’Organització Municipal precisarà cobrir 
durant aquest període al Departament d’Organització i Programes per 
acumulació de tasques com a conseqüència del gran nombre d’expedients que 
s’han de tramitar i diligenciar i per atendre les mancances de personal del 
mateix, 
 
 Atès que la senyora Núria Gómez Díez té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques perquè 
coneix les funcions que s’han de dur a terme per la seva experiència, producte 
d’altres relacions amb aquest Ajuntament, i que ha mostrat disponibilitat per 
acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 121A0 13100 de Personal laboral eventual/Organització i 
Programes, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals això com l’article 15.1 b) de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 3rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Auxiliar Administratiu al Departament d’Organització i 
Programes. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no permanent, 
per circumstàncies de la producció, de la senyora Núria Gómez Díez, en 
qualitat d’Auxiliar Administratiu, amb efectes del 9/03/2005 i fins al dia 
30/04/2005, per atendre durant l’esmentat període de relació l’acumulació de 
tasques administratives que l’organització precisa atendre o s’hagi de resoldre 
per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Auxiliar Administratiu del Departament d’Organització i Programes, 
establint-li les retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el 
pacte de condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 



10 

 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, al de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 3.6.- Decret núm. 1218/05 de data 31 de març. 
 
 “Vista la necessitat de tenir que disposar d’un recolzament auxiliar 
en la Biblioteca Central, durant el període del 21/03/2005 i fins el 
1/04/2005, per poder garantir les absències del personal auxiliar de biblioteca 
durant el període de vacances de Setmana Santa,  
 
 Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir aquestes absències. 
 
 Atès l’ordre de puntuació de les llistes de suplents de la darrera 
convocatòria pública realitzada a l’efecte, 
 
 Atès que la persona proposada es la  senyora Jessica Jurado 
García, que va superar les proves i va quedar classificada en la posició dotze 
en la convocatòria per establir l’ordre de preferència per cobrir de forma 
temporal aquelles absències o vacants d’Auxiliar de Biblioteca realitzada el dia 
26 de novembre de 2001, 
 
 Atès que la senyora Jessica Jurado García te els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, que ha 
treballat satisfactòriament com empleada d’aquest Ajuntament en períodes 
anteriors producte d’altres relacions laborals, i que ha mostrat disponibilitat 
per acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 451E0 13100 de Personal laboral eventual/Biblioteques. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 b) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 3è del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
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HE  RESOLT 

 
          Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació no 
permanent de un/una Auxiliar de Biblioteca per circumstàncies de la 
producció, amb efectes del 21 de març de 2005 i fins al dia 1 d’abril de 2005. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no 
permanent, per circumstàncies de la producció, de la senyora Jessica Jurado 
García, en qualitat d’Auxiliar de Biblioteca, amb efectes del 21 de març de 
2005 i fins al dia 1 d’abril de 2005, per atendre durant l’esmentat període les 
tasques d’auxiliar de biblioteca. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Auxiliar de Biblioteca, establint-li les retribucions i la resta de condicions de 
treball establertes en el pacte de condicions de treball del personal de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a l’interessada, al seu 
Cap, al Representant del Comitè i al Departament Recursos Humans als 
efectes adients.” 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
  3.7.- Decret núm. 1219/05 de data 31 de març. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de funcionària de carrera 
d’aquest Ajuntament, senyora Gemma Vives Guarro, que ocupa una plaça 
d’Educadora Infantil, als efectes de garantir el normal funcionament de 
l’Escola Bressol la Baldufa, 
 
 Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils amb la 
titulació requerida, de les Escoles Bressols Municipals ha acceptat l’oferta de 
treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2004/2005, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funciones, es fa necessari recórrer a la bossa de treball d’Assistent Infantils; 
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 Atès que el senyor Iban Tesoro Gonzàlez, és la primera persona que 
ha manifestat la seva disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha 
realitzat,  
 
 Atès que el senyor Iban Tesoro Gonzàlez té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13100 de Personal laboral eventual/Escoles Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 

 
HE  RESOLT   

 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Educador/a Infantil a l’Escola Bressol La Baldufa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 
Iban Tesoro González, en qualitat d’Educador Infantil, perquè substitueixi a la 
titular del lloc de treball senyora Gemma Vives Guarro, des del dia 
16/03/2005 i fins la seva reincorporació i, en tot cas, fins la data de 
finalització del present curs escolar 2004/2005, o s’hagi de resoldre per 
qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Educador/a Infantil de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la 
Directora de l’Institut Municipal d’Educació, al de Recursos Humans i al 
Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 3.8.- Decret núm. 1335/05 de data 5 d’abril. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir un lloc de Peó de Manteniment, com a conseqüència 
de la proposta de mobilitat funcional de l’empleat d’aquest Ajuntament, senyor 
Carlos Rodríguez López, que ocupava un lloc de treball de Peó de Manteniment 
i que ha passat a desenvolupar les funciones d’Oficial de 1ª Manteniment per 
substituir al senyor Marcelino Guerra Gutiérrez, en situació de jubilat, als 
efectes de garantir el normal funcionament del Departament de Via 
Pública/Manteniment i Serveis, 
 
 Atès que l’empleat d’aquest Ajuntament, el senyor Carlos Rodríguez 
López ha acceptat la proposta de suspensió temporal del seu contracte per 
cobrir mitjançant mobilitat funcional la plaça d’Oficial 1ª de Manteniment al 
mateix departament, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari 
recórrer a  persones que hagin treballat en el departament esmentat,  
 
 Atès que es proposa la contractació del senyor Juan Granados 
Benítez, perquè coneix les funcions que s’han de dur a terme per la seva 
experiència en l’esmentat departament, producte d’anteriors relacions amb 
aquest Ajuntament,  
 
 Atès que el senyor Juan Granados Benítez té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 432D0 13100 de Personal laboral eventual/Parcs i Jardins, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals això com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la contractació d’un Peó de Manteniment al Departament de Via Pública 
/Manteniment i Serveis. 
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 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 
Juan Granados  Benítez, en qualitat de Peó de Manteniment, perquè 
substitueixi al titular del lloc de treball senyor Carlos Rodríguez López, amb 
efectes 1/04/2005 i fins la reincorporació de l’empleat substituït o s’hagi de 
resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de Peó de 
Manteniment, establint-li les retribucions i la resta de condicions de treball 
establertes en el pacte de condicions de treball del personal de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 
Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 3.9.- Decret núm. 1471/05 de data 12 d’abril. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de funcionària de carrera 
d’aquest Ajuntament, senyora  Maria Quesada Martos, que ocupa una plaça 
d’Educadora Infantil, als efectes de garantir el normal funcionament de 
l’Escola Bressol la Baldufa, 
 
 Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils amb la 
titulació requerida, de les Escoles Bressols Municipals ha acceptat l’oferta de 
treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2004/2005, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funciones, es fa necessari recórrer a la bossa de treball d’Assistent Infantils; 
 
 Atès que el senyor Iban Tesoro González té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, perquè 
coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva experiència en la 
mateixa Escola Bressol producte d’una anterior amb aquest Ajuntament, a 
plena satisfacció d’aquesta Organització,  
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 Atès que el senyor Iban Tesoro González, és la primera persona que 
ha manifestat la seva disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha 
realitzat,  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13100 de Personal laboral eventual/Escoles Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Educador/a Infantil a l’Escola Bressol La Baldufa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 
Iban Tesoro González, en qualitat d’Educador Infantil, perquè substitueixi a la 
titular del lloc de treball senyora Maria Quesada Martos, des del dia 
05/04/2005 i fins la seva reincorporació i, en tot cas, fins la data de 
finalització del present curs escolar 2004/2005, o s’hagi de resoldre per 
qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Educador/a Infantil de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la 
Directora de l’Institut Municipal d’Educació, al de Recursos Humans i al 
Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 3.10.- Decret núm. 1546/05 de data 14 d’abril. 
 
 “Vista la convocatòria pública i les bases específiques per a 
l’atorgament d’ajuts per a la realització d’activitats i serveis  de Xarxa 
Barcelona Municipis de Qualitat 2004-2007, corresponent a l’any 2005, 
publicada al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona núm. 60, Annex I, de 
data 11 de març de 2005 
 
 Vist l’acord adoptat pel Ple de la Diputació de Barcelona, en la 
sessió de 29 de gener de 2004, pel qual s’aprova el Protocol  General de la 
Xarxa Barcelona Municipis de Qualitat 2004-2007, que té per objecte 
l’articulació de noves formes de treballar en el territori, basades en un 
concepte modern d’administració, dialogant, negociador, flexible i concertador, 
que permeti assolir amb la màxima qualitat i eficiència els objectius de la 
cohesió social i territorial, la sostenibilitat, el desenvolupament social i 
econòmic i el reforçament de la dimensió cívica i democràtica dels pobles i 
municipis de la província, 
 
 Vist així mateix l’acord del Ple de l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat de data 25 de març de 2004, pel qual es va acordar adherir-se al 
Protocol General Xarxa Barcelona Municipis de Qualitat 2004-2007, 
 
 Ateses les propostes que han elaborat els diferents departaments 
municipals, d’acord amb les instruccions que consten en la documentació que 
s’ha rebut de la Diputació de Barcelona, en les quals consten de forma 
detallada les actuacions i activitats que es vol dur a terme, la previsió de la 
seva despesa i l’import de la subvenció o la col·laboració tècnica que possibiliti 
la seva realització  
 
 Atès el que preveu l’article 4 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre 
de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Comú, 
en concordança amb l’article 55 d) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora 
de les Bases de Règim Local i demés legislació aplicable, 
 
 Aquesta Alcaldia, fent ús de les atribucions que li confereix la 
legislació vigent i el punt segon de l’acord del Ple Municipal de data 25 de 
març de 2004  pel qual s’aprova l’adhesió a l’esmentat protocol 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.-  Aprovar la relació de programes de cooperació amb la 
Diputació de Barcelona pel suport a actuacions locals que consten en les fitxes 
resum de necessitats per àmbit i específiques per programes que s’adjunten 
com ANNEX  del present acord i que forma part integrant del mateix, que a 
continuació s’indiquen: 
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ÀMBITS I PROGRAMES O ACCIONS 
 

 Educació: 
 
• Escola Oberta (Pla Entorn) 
• Pla d’Infància 
• Escola de Música 
 

 Esports: 
 
• Caminada Popular Aprodico 2005. Cornellà amb els Discapacitats 
• Cursa Popular ciutat de Cornellà 2005 
• “La Nit Esportiva. ¡Mou-te amb els joves!” 
• Jornades de Portes Obertes 2005 
• Adquisició de material esportiu 
• Promoció d’esports adaptats als centres d’ensenyament. “Veuràs el  que ets 

capaç de Fer” 
• Organització de l’equip de bàsquet de discapacitats APRODICO. “Veuràs el 

que ets capaç de Fer” 
• Xerrada informativa de l’esport adaptat. “Veuràs el que ets capaç de Fer” 
• Participació a les jornades recreatives i vela adaptada. “Veuràs el que ets 

capaç de Fer” 
• Dinamització Multiesportiva del Centre d’ensenyament. Esport en   edat 

escolar 
• Trobada de Centres d’ensenyament de Cornellà. Esport en edat escolar 
• Trobada de professors d’educació física de Cornellà. Esport en edat escolar 
• Foment per la creació de grups d’activitats de manteniment físic de gent 

gran. A cent cap els cent 
• Activitats de manteniment físic de gent gran en el medi aquàtic. A cent cap 

els cent 
• Participació al Cicle de passejades de gent gran. A cent cap els cent. 

Jornada d’informació dels beneficis de l’activitat física en gent gran. A cent 
cap els cent 

• Localització de col·lectius multiculturals. Adreçat a una societat 
multicultural “Vinguis d’on vinguis” 

• Organització de jornades esportives. Adreçat a una societat multicultural 
“Vinguis d’on vinguis” 

• Jornada de formació. El paper de l’esport en la població nouvinguda. 
Adreçat a una societat multicultural “Vinguis d’on vinguis” 

 
 Joventut: 

 
• Elaboració del 2º Pla de Joventut de Cornellà (2ª fase). Procés  participatiu 

dels joves en el disseny de programes adreçats als mateixos joves 
• Potenciar l’ús de les noves tecnologies. Desenvolupar i potenciar serveis 

adreçats als joves. El Ciberjove 
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• Centre d’informació i recursos per als joves: servei d’informació jove, centre 
de recursos associatius juvenil, aula d’informàtica, punt de voluntaris 

• PIDCES, punts d’informació i dinamització dels centres d’ensenyament de 
secundària 

• Borsa d’habitatge jove de lloguer 
• Servei voluntari europeu 
• Programa de joventut en l’ àmbit cultural. Facilitar l’accés a la cultura i 

promoure la cultura i les formes d’expressió juvenil 
• Ampliació del servei d’aules d’estudi amb la creació d’una segona aula a la 

ciutat 
 

 Patrimoni Cultural: 
 
• Programa anual d’exposicions temporals 
• Elaboració d’un material pedagògic per a conèixer cada un dels barris de la 

ciutat de Cornellà, els seus orígens i la seva evolució 
 

 Difusió artística: 
 
• Trobada de tres cultures: Almachar, Barakaldo i Cornellà 
• Trobada Bestiari del Baix Llobregat 
• Programació d’arts visuals: exposicions i cicles de video, de  performance, 

etc 
• Festival de Arte Flamenco de Catalunya. Cornellà 2005 
• Difusió d’espectacles i concerts. ”Cornellà Escena” 
 

 Benestar Social: 
 
• Projecte d’atenció a la fragilitat (atenció domiciliària) 
• Projecte amb joves del barri de Sant Ildefons 
• Projecte de suport al cuidador (atenció domiciliària) 
• Promoció de la salut i prevenció de la sida 
 

 Salut Pública i Consum: 
 
• Aportació econòmica pel manteniment de serveis municipals de defensa del 

consumidor 
• Activitats informatives i educatives en consum 
• Inspecció municipal de consum: informació bàsica al consumidor 
• Actuacions d’implantació i verificació dels autocontrols realitzats en 

menjadors col·lectius 
• Millora de la gestió dels riscos sanitaris en els equipaments públics i els 

indrets habitats, incloses les piscines 
• Millora de la gestió dels riscos sanitaris derivats dels animals peridomèstics 

i de les plagues 
• Suport per a l’establiment de colònies controlades de gats en àmbits 

urbans: número de colònies 2; número de gats per colònia : 20 
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• Campanyes destinades a l’educació de la tinença responsable d’animals 
domèstics 

• Activitats teatrals de prevenció del consum de drogues (alumnes 3º ESO) 
• Tallers d’afectivitat i sexualitat per alumnes d’ESO 
• Tallers d’hàbits alimentaris per alumnes d’ESO 
• Activitats teatrals (promoció higiene bucal i alimentària 1º i 2º primària) 
• Tallers de prevenció inespecífica per alumnes de 2º i 3º d’ESO 
• Xerrades sobre ús i abús de medicaments (gent gran) 
• Programa de Promoció de la Salut 
• Setmana de la Salut 
• Campanya informativa sobre condicions higièniques 
 

 Medi Ambient: 
 
• Aprofitament de l’aigua subterrània per al reg de jardins i espais verds 
• Dotació de materials pels Horts Urbans 
• Deixalleria de barri (instal·lació mòbil) 
• Aplicació de les Ecoauditories en Entitats 

 
 Treball: 

 
• Projecte Club Feina 
• Projecte Prospecció d’empreses 
• Projecte Canalització d’usuaris 
• Projecte Tutorització d’alumnes 
• Base de dades unificada del Departament de Treball 
• Manteniment del Sistema de qualitat  
 

 Diversitat i Ciutadania 
 
• Disseny Pla Municipal de recepció i acollida 
• Edició guia nova ciutadania i catàleg de serveis 
• Mediació cultural i actes convivència i ciutadania 
• Cursos Recepció i Acollida 
 

 Participació ciutadana: 
 
• Pla Formació per a entitats ciutadanes 
 

 Societat del Coneixement: 
 
• Gestió dinàmica de pàgines web 
 
 
 Segon.- Sol·licitar la col·laboració de l’esmentat organisme en els 
diferents àmbits i programes previstos a les fitxes assenyalades en el punt 
anterior. 
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 Tercer.- Comunicar aquesta resolució a la Diputació de Barcelona, 
mitjançant certificació acreditativa. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la seva primera sessió que celebri.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest decret fa referència a allò que cada any 
hem de fer amb la Diputació de Barcelona, en relació a la Xarxa Local, els 
convenis que hem de signar i que fan referència a diversos temes, Educació, 
del Pla d’Escola Oberta, Pla d’Infància, Escola de Música; en temes d’Esports 
que són totes les activitats que es fan des d’Esports i estan subvencionades 
per la Diputació; també temes de Joventut, Patrimoni Cultural, Difusió 
Artística, Benestar Social, Salut Pública i Consum, Medi Ambient, Treball, 
Diversitat i Ciutadania, Participació Ciutadana i Societat del Coneixement, és 
a dir que són totes les activitats del mandat que s’han de fer, any per any, en 
el programa de la Xarxa de col·laboració amb la Diputació de Barcelona   
  
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 3.11.- Decret núm. 1593/05 de data 18 d’abril. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Via Pública, Àrea Tècnica 
de Manteniment i Serveis, referent a la necessitat de cobrir la plaça d’oficial 
primera manteniment per jubilació del titular del lloc de treball, el senyor 
Marcelino Guerra Gutiérrez, 
 
 Atesa la necessitat d’atendre amb la màxima urgència l’esmentada 
plaça per poder garantir el normal funcionament del servei, i les dificultats per 
poder disposar de candidats que puguin assolir aquestes funciones, es fa 
necessari recórrer al personal que treballa al mateix servei, 
 
 Atès que es proposa  cobrir l’esmentada plaça de forma interina pel 
sistema de promoció interna, entre el personal del servei que reuneixi els 
requisits necessaris pel seu desenvolupament, 
 
 Atès que la persona proposada pel servei per cobrir l’esmentada 
vacant és l’empleat  senyor Carlos Enrique Rodríguez López, que és titular de 
una plaça de peó en l’esmentada servei, 
 
 Atès el que preveu l’article 24 de l’Estatut dels Treballadors en 
relació a la promoció interna, 
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 Atès que l’empleat ha expressat la seva acceptació a la proposta de 
contractació i ha acordat la suspensió del seu contracte de treball de mutu 
acord de conformitat amb el que preveu l’article 41 de l’Estatut dels 
Treballadors, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 432 D0 13000 de personal laboral/Parcs i Jardins, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals això com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Atès que  aquesta proposta de contractació està inclosa dins de la 
taxa de reposició d’efectius que estableix l’article 20 1 de la Llei de 
Pressupostos Generals de l’Estat per l’exercici 2005, ajustant-se a la limitació 
del 100 %,  a més de poder-se emparar en el que preveu l’article 20 2 del 
mateix precepte al tractar-se d’una necessitat urgent i inajornable per poder 
garantir el normal funcionalment del servei, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en us de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació temporal 
d’interinitat en qualitat d’Oficial primera manteniment per cobrir la baixa 
vacant produïda per la jubilació del senyor Marcelino Guerra Gutierrez, des 
del dia 01/04/05 al Departament de Manteniment. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 
Carlos Enrique Rodríguez López, en qualitat de Oficial primera manteniment, 
perquè ocupi la plaça vacant, des del dia 01/04/2005 i fins no es proveeixi 
definitivament en la forma prevista en l’article 88 i ss. del “Reglament del 
personal al servei de les Entitats Locals”, o bé desapareguin les raons de la 
designació per altres supòsits previstos en l’article 24 del citat reglament. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball d’Oficial 
Primera de Manteniment que figura vacant, establint-li les retribucions i la 
resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball 
del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, a la Direcció 
del Servei i al Comitè d’Empresa. 
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 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 3.12.- Decret núm. 1727/05 de data 22 d’abril. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de funcionària de carrera 
d’aquest Ajuntament, senyora Núria Irles Vaghi, que ocupa una plaça 
d’Educadora Infantil, als efectes de garantir el normal funcionament de 
l’Escola Bressol la Baldufa, 
 
 Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils amb la 
titulació requerida, de les Escoles Bressols Municipals ha acceptat l’oferta de 
treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2004/2005, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funciones, es fa necessari recórrer a la bossa de treball d’Educadors Infantils,  
 
 Atès que el senyor Iban Tesoro González té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, perquè 
coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva experiència en la 
mateixa Escola Bressol producte d’una anterior amb aquest Ajuntament, a 
plena satisfacció d’aquesta Organització,  
 
 Atès que el senyor Iban Tesoro González, és la primera persona que 
ha manifestat la seva disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha 
realitzat,  
 
           Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13100 de Personal laboral eventual/Escoles Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
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HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Educador/a Infantil a l’Escola Bressol La Baldufa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 
Iban Tesoro González, en qualitat d’Educador Infantil, perquè substitueixi a la 
titular del lloc de treball senyora Núria Irles Vaghi, des del dia 15/04/2005 i 
fins la seva reincorporació i, en tot cas, fins la data de finalització del present 
curs escolar 2004/2005, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits 
recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Educador/a Infantil de l’Escola Bressol La Baldufa, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la 
Directora de l’Institut Municipal d’Educació, al de Recursos Humans i al 
Comitè d’Empresa. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 4.- Donar compte de l’acord de la Junta de Govern Local de 
data 20 d’abril d’enguany, mitjançant el qual s’aprova el nou projecte 
renovat d’Intervenció Integral en el Barri de Sant Ildefons. 
 
 Per la Secretària Accidental de la Corporació, i a efectes del seu 
coneixement, es dóna lectura de l’acord adoptat per la Junta de Govern Local, 
en la sessió que s'especifica, el text literal del qual és el següent: 
 
 Sessió celebrada el dia 20 d’abril d’enguany 
 
 MOCIÓ DE L’ALCALDIA  
 
 “Vist el contingut de la  Llei 2/2004, de 4 de juny, que té per 
objectiu dotar a les administracions catalanes d’instruments per tal 
d’intervenir en les millores dels barris, àrees urbanes i viles que, per les seves 
condicions requereixen d’atenció especial per part dels poder públics. 
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 Atès que el Decret 369/2004, de 7 de setembre, del Departament de 
Política Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya 
desenvolupa les previsions generals de l’esmentada Llei i regula les bases per a 
la concessió dels ajuts previstos en el Fons de Foment dels Barris de 
Catalunya. 
 
 Atès el que preveu la Resolució PTO/488/2005, de 28 de febrer, per 
la qual s’aprova la convocatòria i les bases reguladores que estableix el Decret 
369/2004, de 7 de setembre, publicada en el DOGC número 3219, de 15 de 
setembre de 2004. 
 
 Atès que el termini per la presentació de sol·licituds és de dos 
mesos, comptats a partir de l’endemà de la publicació de l’esmentada 
Resolució en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya. 
 
 Atès que aquest Ajuntament està interessat en participar en 
l’esmentada convocatòria amb la presentació novament d’un Projecte 
d’Intervenció Integral al Barri de Sant Ildefons 2005-2008, que ha estat 
elaborat pel Departament d’Organització i Programes en base als informes 
confeccionats pels diferents Departaments Municipals interrelacionats amb 
l’actuació per reduir els dèficits i necessitats detectades amb l’objectiu de 
millorar la qualitat de vida dels seus habitants. 
 
 Atès que aquesta intervenció és una de les més importants per 
aquest període, tant a nivell estratègic com per l’import de tota la operació, per 
evitar fonamentalment el deteriorament del barri, per fomentar la integració 
dels nouvinguts i la interrelació amb els ciutadans autòctons, i per mantenir, 
incrementar i finalitzar tot el procés de millora d’espai urbà i dels equipaments 
socials, culturals, educacionals, esportius i recreatius. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa a la Junta de Govern Local l’adopció del  
següent 
 

ACORD 
 
 Primer.- Aprovar el nou projecte renovat d’Intervenció Integral en el 
barri de Sant Ildefons, amb un pressupost global aproximat de 18.901.115,- 
euros, que s’adjunta al present acord i forma part integrant del mateix, i que 
comportarà les següents actuacions: 
 
 
a) Camp 1.- Millora de l’espai públic i dotació d’espais verds: 
 
• Projecte: Urbanització zones verdes “interblocs” 
• Projecte: Urbanització parcial de la avinguda Sant Ildefons 
• Projecte:  Urbanització parcial de l’avinguda República  Argentina  
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b) Camps 2.- Rehabilitació i equipaments dels elements col·lectius dels 
edificis: 

 
• Projecte: Construcció d’un ascensor interior en el mercat de Sant Ildefons 
• Projecte: Rehabilitació de l’actual Centre Cívic de Sant Ildefons. 
 
c) Camp 3.- Provisió d’equipaments per a l’ús col·lectiu: 
 
• Projecte: Nou pavelló poliesportiu de dues pistes en diferents plantes 
• Projecte: Biblioteca intermunicipal 
• Projecte: Nou Centre Cívic 
• Projecte: Reforma zona Esportiva Sant Ildefons 
 
d) Camp 4.- Incorporació de les tecnologies de la informació en els edificis: 
 
• Projecte: Instal·lació de plafons d’informació digital en el Mercat i Centre 

Cívic de Sant Ildefons 
• Projecte: Instal·lació de una xarxa informàtica en la nova Residència de la 

Gent Gran, nova Escola Bressol, nova Biblioteca, nou Centre Cívic i nou 
Pavelló Poliesportiu 

• Projecte: Pre-instalació per garantir l’accés dels edificis a les noves 
tecnologies i col·locació d’antenes per la comunicació sense cables en les 
reurbanitzacions de les Avingudes República Argentina i Sant Ildefons 

 
e) Camp 5.- Foment de la sostenibilitat del desenvolupament urbà (eficiència 

energètica, estalvi en el consum d’aigua, reciclatge de residus) 
 
• Projecte: Instal·lació il·luminació baix consum a les Avingudes Sant 

Ildefons i República Argentina, plaça del Pilar, zona interblocs i entorn de 
l’Església de Sant Ildefons 

• Projecte: Instal·lació i-luminació baix consum en el nou pavelló 
poliesportiu, Biblioteca, Residència de la Gent Gran i nou Centre Cívic 

• Projecte: Instal·lació de plaques solars en la zona esportiva 
• Projecte: Construcció d’un pàrking subterrani per la residència de la Gent 

Gran 
 
f) Camp 6.- Equitat de gènere en l’ús de l’espai urbà i dels equipaments 
 
• Projecte: Escola oberta 
• Projecte: Foment d’activitats socio-culturals adreçades a les dones en el 

nou Centre Cívic 
 
g) Camp 7.- Desenvolupament de programes que comportin una millora 

social, urbanística i econòmica del barri 
 
• Projecte: Residència Gent Gran 
• Projecte: Millora de l’accessibilitat Mercat Sant Ildefons  
• Projecte: Reurbanització de l’entorn de l’església de Sant Ildefons 
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• Projecte: Integració social i convivència. 
 
h) Camp 8.- Accessibilitat i supressió de barreres arquitectòniques 
 
• Projecte: Supressió de barreres arquitectòniques en les avingudes Sant 

Ildefons i República Argentina i carrers adjacents  
• Projecte: Remodelació de la plaça del Pilar per millorar el seu entorn i 

reduir les barreres arquitectòniques  
• Projecte: Projectes de nous ascensors al barri (part finançada per 

l’Ajuntament). 
 
 Segon.- Aprovar la participació d’aquest Ajuntament en la 
convocatòria esmentada en la part expositiva del present acord amb el Projecte 
d’Intervenció Integral al Barri de Sant Ildefons 2005-2008 i la presentació de 
la corresponen sol·licitud juntament amb la documentació que es requereix. 
 
 Tercer.- Designar al funcionari de carrera d’aquest Ajuntament 
senyor Joan Miquel Culillas Jalencas perquè formuli la presentació de 
l’esmentada sol·licitud i realitzi la coordinació i el seguiment de l’actuació. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut del present acord al Ple 
Municipal en la seva propera sessió, pel seu coneixement.” 
 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest punt és per donar compte de l’acord de la 
Junta de Govern Local mitjançant el qual s’aprova el nou projecte renovat 
d’Intervenció Integral en el Barri de Sant Ildefons.  
 
 Ens vàrem presentar en la primera convocatòria i d’aquesta van 
aprovar tretze projectes, i el nostre estava en el número 20. Vam passar la 
primera selecció del projecte que era la puntuació que establia els requisits 
per poder participar en la valoració dels projectes, i vam quedar fora de la 
selecció d’aquesta primera convocatòria. 
 
 Es va obrir per part del Govern de la Generalitat una segona 
convocatòria que finalitza l’1 de maig, i aleshores el que hem fet és tornar a 
presentar el mateix projecte -que és un projecte que tots coneixeu, és el Pla 
d’Actuació Integral del barri Sant Ildefons-, amb l’idea de què aquesta vegada 
aquest projecte, no tan sols sabem que estarà seleccionat perquè la puntuació  
és la mateixa, per tant aquí si que no tenim cap tipus de dubte i esperem, 
evidentment, que tots els projectes que hem presentat -com, a més a més, els 
municipis que es van presentar no podran tornar a presentar els seus barris, 
independentment de Barcelona que sí que té més barris, però la resta de 
municipis no- per això creiem que estem en una situació que ens permet tenir 
algunes esperances –d’això mai es pot dir totes- de què aquest projecte serà 
subvencionat dintre del projecte de la Llei de Barris. 
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 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que sobre aquest punt 
no té res a dir, ja que de tots és sabut que ho hem aprovat i hem renunciat a 
fer oposició o a presentar mocions o esmenes d’algun tipus en bé del consens.  
  
 Sí m’agradaria plantejar una queixa, ja que davant l’actitud que el 
Partit Popular té en temes d’urbanisme, el mínim que es pot demanar és una 
mica de lleialtat. Estem disgustats perquè s’ha fet la presentació -jo l’he 
transmès al portaveu del PSC el nostre malestar- del Pla Integral en el barri de 
Sant Ildefons i al Partit Popular no se li ha dit res. No sé, Alcalde, si ens té 
molta por o és al contrari, pretén fer veure que el Partit Popular no existeix a 
Cornellà. 
 
 Crec que quan algú participa en un projecte d’una forma lleial,        
-haguéssim pogut haver plantejat o podem plantejar molts problemes en el 
tema d’habitatge-  no crec que així sigui la manera de pagar. De veritat que 
estem disgustats. M’han trucat des d’algunes associacions i m’han preguntat 
per què no estàvem allí, i he dit “simplement perquè l’Alcalde no ha dit res”. 
En aquest cas ha sigut directament a l’Alcalde, encara que crec que és tot 
l’equip de Govern però com que ho representa l’Alcalde, doncs s’ho ha 
guanyat. 
 
 Només era això, simplement dir que crec que no és l’estil del qual es 
fa gal·la o es parla quan després venen aquestes actituds que no entenem. 
 
 Tot seguit pren novament la paraula el senyor Alcalde, Antonio 
Balmón Arévalo, per contestar a la senyora Espinosa i manifestar que, 
qualsevol govern -que jo sàpiga- quan presenta els seus projectes, representa 
al Govern i en aqueix contacte amb totes les entitats de la ciutat ja es va 
advertir que tenia el suport de tots els grups municipals, però només van 
participar els regidors afectats i, per tant, sobre això, crec que no s’ha 
d’objectar res. És a dir, el Govern es reuneix amb moltes entitats de la ciutat i 
del que sí que fa gal·la aquest Govern és que, quan té el suport de tothom -i 
quan no ho té també- explica que és una actuació municipal, no dóna més 
explicació, i seguirà sent així, perquè no pot ser de cap altra forma, és a dir, 
quan presentem projectes -torno a repetir- ho presenta en aquest cas l’Alcalde 
i es fa acompanyar pels regidors que tenen la gestió d’aquests projectes. 
 
 És el que fan els governs. De totes formes, som conscients que 
aquest és un projecte de tots els grups municipals i som conscients de la 
realitat que estem abordant. 
 
  
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, 
ECONOMIA I HISENDA 
 
 
 5.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
7/2005 del pressupost de l’Ajuntament, per crèdit extraordinari, 
suplement de crèdit i transferències entre partides amb càrrec al 
Romanent i baixes per anul·lació de despeses. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta de modificació de crèdits del Departament 
d’Organització i Programes, per crèdit extraordinari amb càrrec a baixes per 
anul·lació de despeses, motivada per poder atendre noves iniciatives 
municipals que comportin la contractació de serveis externs i la realització del 
projecte denominat “El dia dels mil llibres”, per un import total de 34.500,- 
euros. 
 
 Vistes les sol·licituds de modificació de crèdits de l’Àrea de Via 
Pública, per transferència entre partides i suplement de crèdit amb càrrec al 
Romanent de Tresoreria i baixes per anul·lació de despeses, motivada per 
l’ampliació del contracte de subministrament de material de construcció, 
l’increment de les despeses diverses no subjectes a contracte, i la necessitat de 
suplementar la partida de senyalització, per un import total de 61.191,- euros. 
 
 Atès la necessitat d’aportar la quantitat de 2.018,40 euros per la 
reforma del local social de l’Associació Andaluza Hijos de Almachar, es 
proposa la creació de la partida “Subvenció Associació Hijos de Almachar” amb 
càrrec a baixes per anul·lació de despeses. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdits per suplement de crèdit 
amb càrrec al Romanent de Tresoreria del Departament de Cultura, motivada 
per la necessitat d’ampliar les partides de Festival de Pallassos i Corpus  en 
relació a diversos contractes, per un import total de 82.027,50 euros.  
 
 Atès el que disposen els articles 177, 179 i 180 del Real Decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals,  i els articles 35, 36, 37, 40, 41 i 42 del 
R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableixen els articles 12 i 14 de les Bases d’Execució 
del Pressupost per a l’any 2005. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, de 
conformitat amb el que estableix l’article 16.1.a) i b) de les Bases d’Execució 
del Pressupost per a l’any 2005, i vist el dictamen favorable de l’esmentada 
Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
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ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 7/2005 per 
transferència entre partides, crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb 
càrrec al Romanent de Tresoreria i baixes per anul·lació de despeses que es 
proposa, segons el següent detall i resum per capítols: 
 
ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

01.432B0.6110408 PROJECTE CIUTAT (INC.04) 90.000,00 0,00 25.500,00 64.500,00

01.451G0.2200101 LLIBRES/PROJECTE CIUTAT 0,00 14.000,00 0,00 14.000,00

01.451G0.2260501 DESPESES DIVERSES/PROJECTE CIUTAT 0,00 9.500,00 0,00 9.500,00

03.121A2.2260501 NOUS PROGRAMES DE CIUTAT 32.000,00 0,00 9.000,00 23.000,00

03.121A2.22706 TREBALLS EXTERNS/ORG.I PROGRAMES 0,00 9.000,00 0,00 9.000,00

05.451G0.2260207 PUBLICITAT/PROJECTE CIUTAT 0,00 2.000,00 0,00 2.000,00

13.222D0.21000 SENYALITZACIÓ 37.000,00 11.191,00 0,00 48.191,00

13.431B0.21200 CONSERVACIÓ I REPARACIÓ EDIFICIS 280.000,00 0,00 50.000,00 230.000,00

13.511A0.21000 REPARACIO VIES PÚBLIQUES 177.525,00 50.000,00 0,00 227.525,00

14.431A0.6320306 REFORMES EDIFICIS CEDITS ENTITATS (CR) 2.018,40 0,00 2.018,40 0,00

14.451D0.48924 SUBV. ASSOCIACIO HIJOS DE ALMACHAR 0,00 2.018,40 0,00 2.018,40

61.451D0.2260701 CORPUS (A) 149.251,00    36.500,00            0,00        185.751,00  

61.451D0.2260703 FESTIVAL DE PALLASSOS (A) 24.480,00 45.527,50 0,00 70.007,50

 TOTAL DESPESES      179.736,90 86.518,40 

      

      

ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió Previsió

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

71.870.01 ROM. TRESORERIA/SUPLEMENT CRÈDIT 518.397,85 93.218,50 0,00 611.616,35

 TOTAL INGRESSOS   93.218,50 0,00 

 
 

RESUM PER CAPÍTOLS 
 
ESTAT DE DESPESES 

                            Altes                         Baixes 
 
Cap. II.-    Compra béns i serveis 177.718,50 59.000,00 
Cap. IV.-   Transf. corrents                   2.018,40              0,00 
Cap. VI.-   Inversions reals.                 0,00 27.518,40 
 
                TOTAL 179.736,90 86.518,40 
 
 
ESTAT D’INGRESSOS 
                                            Altes                    Baixes 
 
Cap.VIII.- Actius financers. 93.218,50 0,00 
 
 TOTAL 93.218,50 0,00 
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 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que és una modificació de crèdit que 
en primer lloc, té com a objectiu reestructurar la naturalesa d’una partida que 
és el Projecte de Ciutat, en la qual, al final, hi ha dos projectes. Un és 
d’inversió i l’altre no, per tant, la part que no és d’inversió s’ha de transformar 
la inversió en despesa i el que fem és que donem una baixa de 25.500,- euros i 
donem una alta del Projecte Ciutat per 9.500,- euros, i això fa que la baixa 
quedi compensada amb les altes per un canvi de naturalesa de les partides. 
 
 El segon element és la incorporació de partides que es van haver de 
liquidar del pressupost de l’any passat, perquè les factures no havien arribat 
abans del 31 de desembre, per tant, la dinàmica comptable de l’administració 
és que aquestes partides que no han rebut la factura no es poden prorrogar, i 
s’han de liquidar amb càrrec al romanent de tresoreria, i a l’exercici següent el 
que es fa és -amb càrrec de romanent de tresoreria- crear la partida per fer 
front a la factura que ja ha arribat. 
 
 Hi ha un conjunt de despeses de diferents departaments i la creació 
d’una partida específica que quan es va fer el pressupost no es va tenir en 
compte, que era una subvenció a l’Associació Andalusa Hijos de Almachar, i 
que, per tant, queda constituïda amb càrrec a romanent de tresoreria. 
 
 Al final es planteja una modificació de 179.736,90 euros que es 
finança amb baixes per 86.518,40 euros i en romanent de tresoreria per 
93.218,50 euros. 
 
  Intervé en aquest moment el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que això són factures que a l’últim moment comptable 
no es poden imputar i l’únic que es fa és una gestió pura i ordinària. Són 
factures de despeses que s’han fet i comptablement es creen aqueixes partides 
i es carreguen  a romanent i ja està. Ara, us podeu abstenir. No estem prenen 
ara mateix cap decisió política en el sentit d’on hi va una despesa i on hi va 
una altra, però on sí que prenen –podríem dir una decisió política- és en el 
tema que hem vist de la partida de Projectes de Ciutat. I això ja ho vam 
comentar que hi havia alguna cosa que no podíem imputar a inversions i que 
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hem de traslladar-la a allò que són les partides de despesa extraordinària, 
però l’altre és purament gestió ordinària i res política. 
 
 Pren novament la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, 
com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per matisar que respecte de 
l’explicació que ha donat de les dues partides del projecte ciutat, en això estic 
conforme, però on no hi estic conforme és en les altres partides. Ja sé que en 
política és qüestió de diners però ja sap que els diners es poden destinar per a 
fins polítics, per tant, nosaltres amb aqueixes finalitats, ens abstenim. 
 

 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 6.- Rectificar el punt primer de l’acord plenari de data 31 de 
març de 2005, relatiu a la modificació de crèdit número 2/2005 del 
pressupost de l’Institut Municipal d’Educació, per haver-se detectat 
errors en la codificació de determinades partides pressupostàries. 
 
 DICTAMEN 
 
 
 “Vista la Resolució de la Presidència núm. 110/05 de data 12 d’abril 
de 2005 de l’Institut Municipal d’Educació, proposant al Ple de  l’Ajuntament 
l’aprovació de la rectificació de l’expedient de modificació de crèdits número 
2/2005, aprovat per acord Plenari en sessió celebrada en data 31 de març 
d’enguany.  
 
  Atès que s’han detectat errors en la codificació de determinades 
partides pressupostàries. 
 
 Atès el que disposa l’article 105.2 de la Llei 30/1992, de Règim 
Jurídic de les Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú i 
l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova 
el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, i els articles 35, 36 i 
37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableixen l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2005. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, de 
conformitat amb el que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2005, i vist el dictamen favorable de l’esmentada 
Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Rectificar el punt primer de l’Acord Plenari de data 31 de 
març de 2005, relatiu a la modificació de crèdit núm. 2/05 del Pressupost de 
l’Institut Municipal d’Educació, per haver-se detectat errors en la codificació 
de determinades partides pressupostàries. On diu: 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
 
PARTIDA  DESCRIPCIÓ       CONSIGNACIÓ ALTES       CONSIGNACIÓ 
                 ANTERIOR          FINAL 
 
49.423A0.2200001 Material oficina no invent/IME (Cr) 0,00 4.553,76 4.553,76 
49.423A0.22100 Subministrament .llum/ IME 2.387,00 6.090,00 8.477,00 
49.423A0.22101 Subministrament .aigua / IME 729,00 9.317,00 10.046,00 
49.423A0.22102 Subministrament  gas / IME 1.743,00 7.296,00 9.039,00 
49.423A0.22200 Subministrament telèfon/ IME 2.852,00 4.238,00 7.090,00 
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49.423A0.2260801 Despeses diverses/ IME (Cr) 0,00 559,98 559,98 
49.423A0.62300 Adquisició material inventariable/ IME 612,00 6.000,00 6.612,00 
49.423B0.2260801 Despeses diverses/ Uned (Cr) 0,00 266,88 266,88 
49.423B0.2200001 Material oficina / Uned (Cr) 0,00 186,10 186,10 
49.423B0.46702 Transferències Al C.A (Cr) 0,00 8.060,00 8.060,00 
49.423C0.2200301 Material tècnic /Esc. Bressol (Cr) 0,00 6.834,67 6.834,67 
49.423C0.2210501 Alimentació/ Esc. Bressol 0,00 12.035,59 12.035,59 
49.423C0.2210701 Productes farmàcia/E. Bressol (Cr) 0,00 423,67 423,67 
49.423C0.2210801 Material neteja/ Esc. Bressol (Cr) 0,00 908,46 908,46 
49.423C02130001 Conservació immoble/E. Bressol (Cr) 0,00 1.618,01 1.618,01 
49.423C0.2260801 Despeses diverses/ E. Bressol (Cr) 0,00 1.387,87 1.387,87  
49.423C0.2261301 Suport rec. ped./E. Bressol (Cr) 0,00 746,00 746,00 
49.423C0.2270601 Prest. serveis/Esc. Bressol (Cr) 0,00 102,17 102,17 
49.423C0.6250001 Mobiliari / Esc. Bressol (Cr) 0,00 4.348,18 4.348,18 
49.423C0.6330001 Adquisició material invent./E. Bressol (Cr) 0,00 2.769,75 2.769,75 
49.423C1.2200301 Material tècnic/E.E.Familiar (Cr) 0,00 78,88 78,88 
49.423C1.2260801 Despeses diverses/E.E.F.(Cr) 0,00 45,24 45,24 
49.423C1.2260701 Prest. serveis/ E.E.F (Cr) 0,00 1.326,00 1.326,00 
49.423D0.2130001 Cons. immoble./Can Mercader (Cr) 0,00 209,29 209,29 
49.423D0.2210501 Alimentació/Can Mercader (Cr) 0,00 5.881,18 5.881,18 
49.423D0.2210701 Productes farmàcia/Can Mercader (Cr) 0,00 208,80 208,80 
49.423D0.2200301 Material tècnic/Can Mercader (Cr) 0,00 2.801,49 2.801,49 
49.423D0.2210801 Material neteja/Can Mercader (Cr) 0,00 67,34 67,34 
49.423D0.2260801 Despeses diverses/Can Mercader (Cr) 0,00 323,82 323,82 
49.423D0.6250001 Mobiliari/Can Mercader (Cr) 0,00 1.073,00 1.073,00 
49.423D0.6330001 Adquisició material Invent./Can Mercader (Cr) 0,00 207,64 207,64 
49.423E0.2200301 Material tècnic/Atenció Precoç (Cr) 0,00 367,95 367,95 
49.423E0.6250001 Mobiliari/ Atenció Precoç (Cr) 0,00 996,44 996,44 
49.423F2.2230001 Transport/Act. Dinam.(Cr) 0,00 2.963,90 2.963,90 
49.423F2.2260801 Despeses diverses/Act.Dinam.(Cr) 0,00 533,03 533,03 
49.423F2.2020001 Lloguers/Act. Dinam.(Cr) 0,00 2.743,57 2.743,57 
49.423F2.2261301 Rec. suport ped./Act.Din.(Cr) 0,00 7.285,12 7.285,12 
49.423G0.2261301 Rec. suport ped./Orient.Ed.(Cr) 0,00 2.850,76 2.850,76 
49.423G3.2260801 Despeses diverses/P.T.T.(Cr) 0,00 1.016,37 1.016,37 
49.423H0.2260801 Despeses diverses/ Ampas (Cr) 0,00 3.523,07 3.523,07 
49.423H0.2270601 Prest. serv./ Ampas (Cr) 0,00 140,00 140,00 
49.423H1.2260801 Despeses div./Consell Part.(Cr) 0,00 2.453,01 2.453,01 
49.423H1.2261301 Suport rec. Ped./Consell (Cr) 0,00 2.188,79 2.188,79 
49.423J0.2200001 Material oficina/Escola Música (Cr) 0,00 25,00 25,00 
49.423J0.2200301 Material .tècnic/Escola Música (Cr) 0,00 2.778,38  2.778,38 
49.423J0.2260801 Despeses diverses/Escola Música (Cr) 0,00 6.497,11 6.497,11 
49.423J0.2260701 Prest. serv./Escola Música (Cr) 0,00 832,50 832,50 
49.423J0.6330001 Adquisició material invent/Escola Música(Cr) 0,00 4.273,65 4.273,65 
 
               TOTALS DESPESES....................   8.323,00 131.433,42 139.756,42  
 
 
  Ha de dir: 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
PARTIDA DESCRIPCIÓ CONSIGNACIÓ  ALTES  CONSIGNACIÓ 
       ANTERIOR               FINAL 
 
49.423A0.2200001 Material Oficina no invent/IME (Cr) 0,00  4.553,76 4.553,76 
49.423A0.22100 Subministrament  llum/ IME 2.387,00 6.090,00 8.477,00 
49.423A0.22101 Subministrament aigua / IME 729,00 9.317,00 10.046,00 
49.423A0.22102 Subministrament gas / IME 1.743,00 7.296,00 9.039,00 
49.423A0.22200 Subministrament telèfon/ IME 2.852,00 4.238,00 7.090,00 
49.423A0.22614 Despeses diverses/ IME (Cr) 0,00 559,98 559,98 
49.423A0.62300 Adquisició material inventariable/ IME 612,00 6.000,00 6.612,00 
49.423B0.22614 Despeses diverses/ Uned (Cr) 0,00 266,88 266,88 
49.423B0.2200001 Material oficina / Uned (Cr) 0,00 186,10 186,10 
49.423B0.46702 Transferències Al C.A (Cr) 0,00 8.060,00 8.060,00 
49.423C0.22004 Material tècnic /Esc. Bressol (Cr) 0,00 6.834,67 6.834,67 
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49.423C0.22115 Alimentació/ Esc. Bressol 0,00 12.035,59 12.035,59 
49.423C0.22116 Productes farmàcia/E. Bressol (Cr) 0,00 423,67 423,67 
49.423C0.22117 Material neteja/ Esc. Bressol (Cr) 0,00 908,46 908,46 
49.423C0.21301 Conservació immoble/E. Bressol (Cr) 0,00 1.618,01 1.618,01 
49.423C0.22614 Despeses diverses/ E. Bressol (Cr) 0,00 1.387,87 1.387,87 
49.423C0.22615 Suport Rec. Ped./E. Bressol (Cr) 0,00 746,00 746,00 
49.423C0.22717 Prest. Serveis/Esc. Bressol (Cr) 0,00 102,17 102,17 
49.423C0.62502 Mobiliari / Esc. Bressol (Cr) 0,00 4.348,18 4.348,18 
49.423C0.63301 Adquisició material invent,/E. Bressol (Cr) 0,00 2.769,75 2.769,75 
49.423C1.22004 Material tècnic/E.E. Familiar (Cr) 0,00 78,88 78,88 
49.423C1.22614 Despeses diverses/E.E.F.(Cr) 0,00 45,24 45,24 
49.423C1.22717 Prest. serveis/ E.E.F (Cr) 0,00 1.326,00 1.326,00 
49.423C0.21301 Cons. Immoble /Can Mercader (Cr) 0,00 209,29 209,29 
49.423C0.22115 Alimentació/Can Mercader (Cr) 0,00 5.881,18 5.881,18 
49.423D0.22116 Productes farmàcia/Can Mercader (Cr) 0,00 208,80 208,80 
49.423D0.22004 Material tècnic/Can Mercader (Cr) 0,00 2.801,49 2.801,49 
49.423D0.22117 Material neteja/Can Mercader (Cr) 0,00 67,34 67,34 
49.423D0.22614 Despeses diverses/Can Mercader (Cr) 0,00 323,82 323,82 
49.423D0.62502 Mobiliari/Can Mercader (Cr) 0,00 1.073,00 1.073,00 
49.423D0.63301 Adquisició material Inv./Can Mercader (Cr) 0,00 207,64 207,64 
49.423E0.22004 Material tècnic/At. Precoç (Cr) 0,00 367,95 367,95 
49.423E0.62502 Mobiliari/ At. Precoç (Cr) 0,00 996,44 996,44 
49.423F2.22301 Transport/Act. Dinam.(Cr) 0,00 2.963,90 2.963,90 
49.423F2.22614 Despeses Diverses/Act. Dinam.(Cr) 0,00 533,03 533,03 
49.423F2.20201 Lloguers/Act. Dinam.(Cr) 0,00 2.743,57 2.743,57 
49.423F2.22615 Rec. Suport Ped./Act .Din.(Cr) 0,00 7.285,12 7.285,12 
49.423G0.22615 Rec. Suport Ped./Orient. Ed.(Cr) 0,00 2.850,76 2.850,76 
49.423G3.22614 Desp. Diverses/P.T.T.(Cr) 0,00 1.016,37 1.016,37 
49.423H0.22614 Desp. Diverses/ Ampas (Cr) 0,00 3.523,07 3.523,07 
49.423H0.22717 Prest. Serv./ Ampas (Cr) 0,00 140,00 140,00 
49.423H1.22614 Desp. Div./Consell Part.(Cr) 0,00 2.453,01 2.453,01 
49.423H1.22615 Suport Rec. Ped./Consell (Cr) 0,00 2.188,79 2.188,79 
49.423J0.2200001 Material oficina/Escola Música (Cr) 0,00 25,00 25,00 
49.423J0.22004 Material tècnic/Escola Música (Cr) 0,00 2.778,38  2.778,38 
49.423J0.22614 Despeses diverses/Escola música (Cr) 0,00 6.497,11 6.497,11 
49.423J0.22717 Prest. Serv./Escola música (Cr) 0,00 832,50 832,50 
49.423J0.63301 Adquisició material invent/Esc. Música(Cr) 0,00 4.273,65 4.273,65 
 
  TOTALS DESPESES.................... 8.323,00 131.433,42 139.756,42  
 
 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
una explicació del dictamen manifestant que és la rectificació d’un error que 
consisteix en què la codificació d’un determinat nombre de partides, o sigui en 
el número de la partida, no en el concepte ni en la naturalesa ni en l’import. 
Hi ha una errada i el que fem és corregir-la.  
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 7.- Aprovar provisionalment el Pla Especial urbanístic de la 
finca núm. 17 del polígon 3 (carrer Víctor Pradera núm. 20, carretera de 
l’Hospitalet, s/núm.) del Pla Especial d’adequació de les condicions de 
l’edificació en l’antic Pla Parcial Almeda. 
 
 DICTAMEN 
 
 
 
 “Vist l’expedient del Pla Especial urbanístic de la finca número 17 
del Polígon 3 (carrer Victor Pradera número 20 carretera de l’Hospitalet 
s/núm.) del Pla Especial d’adequació de les condicions de l’edificació en l’antic 
Pla Parcial Almeda, de Cornellà de Llobregat, promogut per l'empresa 
GRANLAND, SL, redactat per l'arquitecte Ferran Vila Barceló, i propietat del 
Real Canal de la Infanta Doña Luisa Carlota de Borbón 
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 Vist l'acord de la Junta de Govern Local de data 23 de febrer de 
2005, en virtut del qual s’aprovava inicialment el mencionat Pla Especial, així 
com la seva publicació mitjançant edictes en el Butlletí Oficial de la Província 
de Barcelona de data 4-3-2005, Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya de 
data 11-3-2005 i en el diari “ El Periódico de Catalunya” del dia 4-3-2005. 
 
 Atès que l’indicat acord ha estat exposat al públic durant el termini 
d’un mes, període que va finalitzar el dia 12 d’abril de 2005, sense que s’hagin 
presentat al·legacions. 
 
 Atès el que estableix la Llei 2/2002, modificada per la Llei 10/2004, 
en els articles números: 67, regulador dels plans especials urbanístics 
derivats; 78, referent a la competència de la Comissió Territorial d'Urbanisme 
en la seva aprovació definitiva i 83, sobre la tramitació dels plans urbanístics 
derivats. 
 
 Vist l’informe de la cap administrativa d’Urbanisme de data 13 
d’abril de 2005. 
 
 Vistos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, i els articles 52.2.c) i 114.3.k) del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació 
Local. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents:  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar provisionalment el Pla Especial urbanístic de la 
finca número 17 del Polígon 3 (carrer Victor Pradera número 20 carretera de 
l’Hospitalet s/núm.) del Pla Especial d’adequació de les condicions de 
l’edificació en l’antic Pla Parcial Almeda, de Cornellà de Llobregat, promogut 
per l'empresa GRANLAND, SL 
 
 Segon.- Notificar el present acord a la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Barcelona, i transmetre-li, al mateix temps, el mencionat Pla 
Especial a efectes de la seva aprovació definitiva, i a l’empresa promotora del 
Pla especial. 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que aquesta és una 
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parcel·la grossa que hi ha una vegada passat Can Mercader, camí del carrer 
Rubió i Ors. En aquesta parcel·la es podien fer sis naus i ara fan un Pla 
Especial perquè volen fer vuit. El nombre de metres quadrats d’edificabilitat 
no canvia però el que sí canvia es poder fer més naus més petites. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 8.- Aprovar el Text Refós de la Modificació Puntual del Pla 
General Metropolità de 14 de juliol de 1976, a l’àmbit delimitat pels 
carrers Tarragonès, carretera de Sant Joan Despí, carretera de Sant Boi i 
avinguda del Baix Llobregat (instal·lacions d’Aigües de Barcelona). 
 
 DICTAMEN 
 
 
 “Vist l’expedient de Modificació puntual del Pla General Metropolità 
de 14 de juliol de 1976, a l’àmbit delimitat pels carrers Tarragonès, carretera 
de Sant Joan Despí, carretera de Sant Boi i avinguda del Baix Llobregat 
(instal·lacions d’Aigües de Barcelona), de Cornellà de Llobregat, redactat per 
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l’enginyer de Camins Manuel Herce i l’Arquitecte Sergi Godia, a petició de la 
propietat. 
 
 Vist l’acord Plenari de data 30 d’octubre de 2003, mitjançant el qual 
s’aprovà provisionalment l'expedient de Modificació puntual del PGM-76 a 
l'àmbit de les instal·lacions de la Societat General d’Aigües de Barcelona a 
Cornellà de Llobregat, i s’ordenà la remissió de l’expedient a la Comissió 
Territorial d’Urbanisme de Barcelona a efectes de la seva aprovació definitiva. 
 
 Vist que en data 9 de març de 2004, Registre General d’Entrada a 
l’Ajuntament número 7620, la Direcció General d’Urbanisme tramet la 
resolució del Conseller de Política Territorial i Obres Públiques de data 27 de 
febrer de 2004, on resolia suspendre la tramitació de l’expedient esmentat, 
fins que mitjançant un Text Refós, s’incorporessin les prescripcions següents: 
 

1.- Cal qualificar com a serveis tècnics, clau 4, tots els espais i 
edificacions, realment ocupats per les instal·lacions de la companyia 
d’Aigües, com a equipaments, clau 7b, les instal·lacions que s’han 
de destinar a museu, i mantenir la qualificació com a zona verda, 
clau 6a, dels sòls restants on s’emplaça el parc de les Aigües, tot 
establint un règim transitori que permeti el manteniment, reparació 
i millora de les instal·lacions vinculades a la prestació del servei 
públic. 

 
2.- Cal concentrar els nous espais lliures necessaris pe compensar la 

zona verda que passa a serveis tècnics, sobre una peça unitària 
situada en una posició urbanísticament adequada, que permeti 
mantenir qualitativament les actuals característiques dels espais 
lliures vigents. En aquest sentit, es recomana situar aquest espais 
lliures bé a ponent de l’avinguda del Baix Llobregat i en una posició 
confrontat a la carretera de Sant Boi de Llobregat, bé com a 
ampliació de la zona verda prevista al paratge Ribera. 

 
 Vist l’informe de la cap tècnic d’Urbanisme 15 d’abril de 2005, on 
manifesta el següent: 
 
 

“3.- Pel que fa a la prescripció primera, tal i com es  justifica a 
l’expedient de Text Refós promogut per la propietat, la complexitat 
de les infrastructures hidràuliques, existents, impossibiliten 
desllindar l’espai destinat a central de distribució al que s’hauria 
d’assignar la qualificació de serveis tècnics, clau 4, d’acord a la 
resolució del Conseller de Política Territorial, i per tant, davant la 
impossibilitat de complir amb part de les prescripcions imposades, 
la propietat, com a promotora de la Modificació, renúncia a la 
modificació de la qualificació urbanística de l’illa on es troben les 
seves instal·lacions, llevat la zona ocupada per el museu de les 
Aigües. És a dir, el Text Refós es cenyeix al compliment d’aquesta 
prescripció en lo referent a l’àmbit que es destina a l’equipament del 
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Museu de les aigües de superfície 12.289 m2. En quant a la 
prescripció segona, l’emplaçament de la superfície qualificada com a 
zona verda (clau 6 b) proposada per la propietat, per  compensar la 
disminució de la superfície destinada a espais lliures (12.289 m2), 
dintre de l’àmbit de Salines (tot ell pendent d’executar el 
planejament)  incrementarà els espais que el planejament derivat, a 
executar a l’àmbit, destinarà a zona verda i serà llavors quan 
l’administració local imposarà el seu emplaçament definitiu dintre 
dels interesses generals per el municipi i d’acord amb el model local 
que es vol. 

 
4.- El Text Refós de la Modificació puntual a l’àmbit de les instal·lacions 

de la Societat General d’Aigües a Cornellà, en compliment dels 
requeriments del Conseller de Política Territorial i Obres Públiques, 
redactat per l’arquitecte Ramon Roger i Casamada, per encàrrec de 
la propietat, desisteix de la modificació de la qualificació urbanística 
de tot l’illa, llevat la zona ocupada per les instal·lacions de bombeig i 
dipòsits d’equilibri, actualment fora de la xarxa de distribució 
d’aigua potable, que qualifica de sistema d’equipaments de nova 
creació, clau 7b, amb l’ús cultural, i de la nova zona verda, clau 6b, 
a la zona de Salinas en compensació per la disminució d’espais 
lliures. 

 
El Text Refós de Modificació del Pla General Metropolità, a l'àmbit 
de les instal·lacions de la Societat General d'aigües a Cornellà, 
redactat  d’acord a la Normativa urbanística està complert i per  
tant, a criteri del tècnic signant es pot procedir a la seva aprovació 
pel Ple de l’ajuntament. 
 
Les prescripcions introduïdes, en el Text Refós, en compliment de la 
resolució del Conseller, són de detall i/o aclaratòries que no 
suposen modificació de les determinacions contingudes en el 
document aprovat provisionalment per l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat.” 
 

 Atès el que estableix l'esmentada  Llei 2/2002, en els articles 
números: 57, regulador dels plans d'ordenació urbanística general; 78, 
referent a la competència de la Comissió Territorial d'Urbanisme en la seva 
aprovació definitiva i 83, sobre la tramitació d'aquests plans. 
 
 Vist l’informe de la cap administrativa d’Urbanisme de data 19 
d’abril de 2005. 
 
 Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en 
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
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 Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar el Text Refós de la modificació puntual del Pla 
General Metropolità de 14 de juliol de 1976, a l’àmbit delimitat pels carrers 
Tarragonès, carretera de Sant Joan Despí, carretera de Sant Boi i avinguda del 
Baix Llobregat (instal·lacions d’Aigües de Barcelona), de Cornellà de Llobregat 
 
 Segon.- Disposar la remissió de l’indicat Text Refós a la Comissió 
Territorial d’Urbanisme de Barcelona per a la seva aprovació definitiva.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que el text té per objecte 
la legalització del museu.  
 
 En un principi, Aigües de Barcelona va agafar tota la pastilla per 
qualificar-la com a equipaments i zona verda. Aquesta entitat té una llicència 
d’activitat industrial des de principis de l’any 1900, en la part que no és 
museu i que no queda oberta al públic. Si feien això, l’activitat quedava fora de 
lloc, per tant, com en principi aquesta instal·lació industrial –que molts de 
vosaltres heu vist- continua encara, el que fan és fer un Text Refós i afectar 
només com a equipaments la part que dediquen a museu, i l’altre ho deixen 
tal com està.   
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 9.- Aprovar el text del conveni urbanístic a subscriure entre 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l’entitat mercantil  Proelec, S.L., 
amb la finalitat de resoldre la millora urbana de la zona nord de la ciutat. 
 
 DICTAMEN 
 
 
 “Vista la proposta del text de conveni urbanístic de col·laboració a 
subscriure entre l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l’entitat mercantil 
PROELEC, Societat Limitada, amb la finalitat de resoldre la millora urbana de 
la zona nord de la ciutat. 
 
 Atès l’informe de la cap tècnic d’Urbanisme de data 19 d’abril de 
2005, que es transcriu literalment: 
  

“1. El planejament vigent a l’entorn de la carretera d’Esplugues, 
defineix una sèrie de polígons d’actuació amb l’objecte de fixar les 
condicions edificatories del sector terciari, el reconeixement 
d’edificacions històriques destinades a oficines, i l’assignació d’un 
sostre a aquest destí. 

 
2. L’entitat mercantil PROELEC, SL, és propietària d’una finca ubicada 

al polígon delimitat per l’avinguda de Sabina Mitjavila, la carretera 
d’Esplugues i el carrer Cirerers, de Cornellà de Llobregat, de 
superfície 4.729 m2 a la qual el planejament vigent assigna un 
sostre de 2.880 m2, insuficient per construir el seu edifici 
corporatiu pel qual necessita un sostre de 6.000 m2. 

 
3. L’ajuntament de Cornellà, vol propiciar el desenvolupament de la 

zona nord del territori, que permeti millorar l’entorn urbà en els 
llindes del terme municipal amb la reestructuració dels espais 
lliures i que possibiliti, a l’hora, la creació d’un espai destinat a 
equipament. Per tot això és necessari una modificació del 
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planejament vigent a la carretera d’Esplugues, amb la definició d’un 
polígon discontinuo que possibiliti assolir les càrregues del 
planejament. Per tant, és necessari l’aprovació d’un conveni 
urbanístic a signar entre l’Ajuntament de Cornellà i l’empresa 
PROELEC, SL, que establirà les obligacions de cadascú. 

 
4. Així l’ajuntament de Cornellà es compromet a tramitar una 

Modificació del Pla General Metropolità, en la qual es contempla la 
delimitació d’un Polígon d’Actuació 2a (discontinuo) tal i com es 
defineix amb els plànol annex, abasta els terrenys següents: 

 
• L’edificació de planta baixa i pis situada al carrer Lluís 

Muntades. 
 

• Els terrenys situats entre l’edifici de la Confederació 
d’Empresaris, un edifici d’oficines de Siemens i una illa 
edificable. 
 

• La finca propietat de PROELEC, SL, de 1440 m2 de superfície, 
situada a la cruïlla de l’avinguda Sabina Mitjavila i la carretera 
d’Esplugues. 

 
5. Les condicions d’ordenació de l’edificació del PA2a, tal i com estan 

definides en el plànol annex, es concreten en: 
 

• Un sostre a l’entorn dels 6.000 m2 (B+9) a la parcel·la situada a 
la cruïlla entre l’avinguda Sabina Mitjavila i la carretera 
d’Esplugues. 
 

• Un sostre a l’entorn de 1400 m2 equivalent al sostre existent en 
l’edifici del carrer lluís Montades. 
 

• La delimitació d’un àmbit privat lliure d’edificació que completa la 
parcel·la confrontant a la Confederació d’Empresaris. 

 
6. Les obligacions de l’entitat PROELEC, SL, es concreten en: 

 
• Cedir i urbanitzar els terrenys de la seva propietat qualificats de 

sistema d’espais lliures (3.289 m2) i urbanitzar al seu càrrec, els 
sòls públics destinats a zona verda i vialitat grafiats en el plànol 
annex que hauran de signar les parts que intervenen. 
 

• PROELEC, SL, assumirà el cost del Projecte d’Urbanització 
d’aquest sistemes, que serà de 100 euros/m2, i que haurà de 
figurar en l’esmentat projecte. 
 

• Així mateix PROELEC, SL, s’obliga a urbanitzar els terrenys 
privats d’ús públic situats a l’entorn de l’edificació proposada. 



43 

 
7. A efectes del procediment d’equidistribució corresponent, que 

s’establirà en el projecte de reparcel·lació, s’estableix el criteri que 
els valors de repercussió dels béns inclosos en el polígon 
correspondran al preu de les adquisicions realitzades en el mateix 
àmbit. D’acord en lo previst a l’article 43.3. de la llei 2/02, de 14 de 
març d’urbanisme, i la seva modificació Llei 10/04 de 24 de 
desembre, PROELEC, SL, cedirà l’equivalent econòmic del 10% de 
l’aprofitament urbanístic que resulti del PA 2a. Aquest valor es 
càlcul segons els criteris anteriors. 

 
 Vist l’informe de la cap administrativa d’Urbanisme de data 20 
d’abril de 2005. 
 
 Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en 
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
 
 Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar el text del conveni urbanístic a subscriure entre 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l’entitat mercantil PROELEC, Societat 
Limitada, amb la finalitat de resoldre la millora urbana de la zona nord de la 
ciutat. 
 
 Segon.- Facultar a l’Alcalde-President d’aquesta Corporació, senyor 
Antonio Balmón Arévalo, per a la signatura d’aquest conveni. 
  
 Tercer.- Notificar el present acord els interessats pel seu 
coneixement i efectes.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que l’aprovació inicial i la 
provisional del planejament del sector van passar pel Ple, és aquell tema que 
ja vam explicar, agafar l’edificabilitat sobrant que hi ha a l’actual Siemens 
(5000 metres) i passar-los a la zona de Sabina Mitjavila. 
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 Aquest conveni el que preveu és que Proelec, S.L. pagarà, en un 
principi, tota la urbanització del sector, sense imputar-la ni a Emducsa que és 
l’altra propietària, ni a l’altre propietari del bar musical, i ell pagarà tots els 
costos d’urbanització i farà la cessió dels vials.   
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 10.- Aprovar l’esborrany del conveni urbanístic entre 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l’empresa Siemens, S.A. per a la 
cessió de sòl afectat per vial, de la seva finca situada a la cruïlla del 
carrer de Lluís Muntades amb el carrer Sevilla. 
 
 DICTAMEN 
 
 
 “Vista la proposta del text de conveni urbanístic de col·laboració a 
subscriure entre l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l’empresa Siemens, 
Societat Anònima per a la cessió del sòl afectat per vial de la finca de la seva 
propietat, situada a la cruïlla dels carrers de Lluís Muntades amb Sevilla. 
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 Atès l’informe de la cap tècnic d’Urbanisme de data 14 de febrer de 
2005, que es transcriu literalment: 
  
 

1. “El Pla General Metropolità, de 14 de juliol de 1976, defineix un vial 
de 17 m. paral·lel a la línia de RENFE en el tram comprés entre el 
carrer Lluís Muntades i l’avinguda de les Flors, de Cornellà de 
Llobregat. L’extrem oest d’aquest vial (actualment carrer Alacant) 
ubicat a l’àmbit de la urbanització del Pla Especial de l’antic sector 
Siemens, ja està realitzat. 

 
2. La modificació del PGM-76 a la carretera d’Esplugues, en el tram 

comprés entre el carrer Lluís Muntades i l’avinguda de Can Cors, 
defineix un vial, prolongació de l’anterior, en el tram comprès entre 
el carrer Lluís Muntades, la carretera d’Esplugues a l’alçada del 
carrer Catalunya, el tram final del qual ja està executat. 

 
3. L’execució d’aquest vial, juntament amb el pas subterrani peatonal 

a executat per RENFE a l’alçada del carrer Lluís Muntades, és 
imprescindible per millorar la ret viària en aquest sector de la 
ciutat, que permetrà la connexió directa del barri del Pedró amb el 
sector Centre Cornellà i peatonal amb el sector Fatjó-Destraleta, 
avui separats per les vies de RENFE. 

 
4. Per l’execució del pas subterrani, a construir per RENFE, és 

necessari la cessió prèvia del sòl, afectat a vialitat, ubicat a la 
cruïlla del carrer Lluís Muntades amb el carrer Sevilla. És a dir, és 
necessari que l’empresa SIEMENS realitzi la cessió de 953,09 m2. 
d’acord amb els plànols adjunts, corresponents a les quatre finques 
de la seva propietat, ubicades en l’esmentat indret.” 

 
 Vist l’informe de la cap administrativa d’Urbanisme de data 19 
d’abril de 2005. 
 
 Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en 
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
 
 Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar el text del conveni urbanístic de col·laboració a 
subscriure entre l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l’empresa Siemens, 
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Societat Anònima per a la cessió del sòl afectat per vial de les finques de la 
seva propietat, situades en els carrers de Lluís Muntades i de Sevilla, 
d’aquesta ciutat, que s’assenyalen en els plànols que s’adjunten com annexos 
número 1 i 2 i que formen part del present acord.  
 
 Segon.- Facultar a l’Alcalde-President d’aquesta Corporació, senyor 
Antonio Balmón Arévalo, per a la signatura d’aquest conveni. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord a l’empresa Siemens, S.A. per al 
seu coneixement i efectes.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que aquest projecte del 
carrer Sevilla ja ha passat per la Comissió Informativa i pel Ple i és per 
l’ampliació del carrer Sevilla i del carrer Catalunya. 
 
 En aquest conveni el que fa l’empresa Siemens és cedir-nos els 
terrenys i pagar la urbanització del tros del carrer Sevilla, i així també 
nosaltres estarem en condicions de poder fer la cessió a la Renfe perquè faci 
un pas soterrani en aquest carrer que arribarà fins al carrer Destraleta. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 11.- Aprovar la modificació del conveni ratificat pel Ple en data 
25 de novembre de 2004, entre la Companyia Mercantil Nargam, S.A. i 
l’Ajuntament de Cornellà, en relació a la cessió anticipada de la part de la 
finca situada entre els carrers de Manuel Mariné, de la Travessera i de la 
Rosa. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’acord de la Junta de Govern Local de l’Ajuntament de data 17 
de novembre de 2004, pel qual s’aprovà el text del conveni a subscriure entre 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i la companyia mercantil Nargam, 
Societat Anònima, que s’adjunta com a document annex número 1 al present 
acord, en relació a la cessió anticipada, de la finca de 1965m2., que a 
continuació es descriu, amb anterioritat a l’aprovació i execució del projecte de 
reparcel.lació modalitat de compensació per concertació, per a destinar-la a la 
construcció de la seu dels Mossos d’Esquadra que hauran de desplegar-se en 
aquesta Ciutat, abans del mes de novembre de 2006: 
 
 

1) Porció de terreny situada en el terme municipal de Cornellà de 
Llobregat, amb front a un carrer en projecte, sense número, en part 
de la qual existeix edificada una casa de planta baixa i en part de 
baixos i un pis existint a la planta baixa un magatzem i un garatge, 
assenyalada amb el número 13 del carrer de la Rosa. Ocupa en 
conjunt una extensió superficial de mil nou-cents seixanta-cinc 
metres quadrats, equivalents a cinquanta-dos mil nou pams 
quadrats. Confronta al Nord, dreta  entrant, amb carrer de Mariné; 
al Sud, esquerra, amb carrer de la Rosa; el front, Est, carrer en 
projecte; y el fons, Oest, amb propietat de José Vidal o els seus 
successors. 

 
 Vist que en data 25 de novembre de 2004 el Ple de l’Ajuntament 
ratificà l’acord adoptat per la Junta de Govern Local esmentada anteriorment. 
 
 Vist que en data 26 de gener de 2005 la mercantil Nargam, Societat 
Anònima, presenta un escrit el Registre General d’Entrada de l’Ajuntament 
número 2366, en el qual proposa modificar el contingut del conveni.  
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 Vist l’informe de la cap administrativa d’Urbanisme de data 18 
d’abril  de 2005,  
 
 Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en 
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
 
 Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar les modificacions introduïdes en el text del 
conveni urbanístic a subscriure entre l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
la companyia mercantil Nargam, Societat Anònima, i en conseqüència aprovar 
el nou text del conveni  que s’adjunta com a document annex 2 al present 
acord, en relació a la cessió anticipada, de la finca indicada a la part 
expositiva de 1965m2., amb anterioritat a l’aprovació i execució del projecte de 
reparcel.lació modalitat de compensació per concertació, per a destinar-la a la 
construcció de la seu dels Mossos d’Esquadra que hauran de desplegar-se en 
aquesta Ciutat, abans del mes de novembre de 2006.  
 
 Segon.- Facultar a l’Alcalde-President d’aquesta Corporació, senyor 
Antonio Balmón Arévalo, per a la signatura d’aquest conveni. 
  
 Tercer.- Notificar el present acord a la mercantil Nargam, Societat 
Anònima.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que aquest conveni ja va 
passar pel Ple, i té per objecte la cessió d’un terrenys per poder posar la seu 
del Mossos d’Esquadra. Hi havia uns problemes de definició de finques que ja 
hem corregit i, per tant, portem al Ple la  modificació per poder procedir a la 
seva signatura. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 12.- Aprovar el Modificat número 2 del Projecte del dipòsit de 
laminació del Camp de l’Empedrat. 
 
 DICTAMEN 
 
  
 “Vist el projecte executiu d’obres anomenat “Dipòsit de laminació 
del Camp de l’Empedrat”, redactat per l’enginyer de Camins, canals i ports 
senyor Zsigmond Kovçacs Dani, per encàrrec de l’entitat de Medi Ambient de 
l’Àrea Metropolitana de Barcelona, dotat amb un pressupost de cinc milions 
cinc-cents dotze mil vint-i-tres euros (5.512.023,00), Impost sobre el valor 
afegit inclòs, que fou adjudicat, la part corresponent a l’obra civil, lot 1, a 
l’empresa Acsa, Agbar Construcción, Sociedad Anónima, en data 30 de gener 
de 2003, per un import de quatre milions tres-cents trenta-un mil quatre-
cents trenta-dos euros amb vint-i-set cèntims (4.331.432,27), Impost sobre el 
valor afegit inclòs, baixa del 16,38 %.  Amb posterioritat a l’adjudicació es va 
aprovar un modificat de pressupost d’execució de quatre milions tres-cents 
trenta-un mil tres-cents setanta-sis euros amb trenta-sis cèntims 
(4.331.376,36), Impost sobre el valor afegit inclòs, que fou adjudicat a la 
mateixa empresa en data 24 de desembre de 2003. 
 
 Vist, així mateix, el projecte modificat número 2 del projecte indicat, 
redactat per l’enginyer de camins, canals i ports i director de l’obra, senyor 
Francisco Cañedo Cabañas, dotat amb un pressupost, una vegada aplicada la 
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baixa de 16,38%, de quatre milions set-cents vint-i-nou mil nou euros amb 
dinou cèntims (4.729.009,19), Impost sobre el valor afegit inclòs. 
 
 Vist l’informe emès en data 13 d’abril de 2005, per la Cap del 
Departament Tècnic d’Urbanisme, on posa de manifest el següent: 
 

• Amb posterioritat a l’adjudicació i per tal de resoldre una sèrie de 
problemes detectats a les medicions del projecte que no podien 
assumir-se amb una liquidació, es redacta un modificat que sense 
modificar la funcionalitat del dipòsit ni el pressupost, introdueix 
unes sèries de variacions que afecten fundamentalment al sistema 
d’execució de les pantalles i el canvi de neteja del dipòsit. 
 

• El projecte modificat, de pressupost d’execució 4.331.376,36 euros 
fou adjudicat  a la mateixa empresa en data 24 de desembre de 
2003. 
 

• Durant l’execució de l’obra ha sigut necessari introduir una sèrie de 
modificacions per solventar i millorar situacions sorgides durant 
l’obra i/o resoldre indeterminacions del projecte, que afecten 
principalment a les següents partides: 

 
- moviment de terres (augment del volum afectat pel pagament del 

cànon d’abocament per ser d’inferior qualitat a l’esperada i no ha 
estat possible reutilitzar-la. 

- forjat dels locals tècnics (en lloc de plaques prefabricades s’ha 
realitzat “in situ” mitjançant una llosa massissa per qüestions de 
funcionalitat). 

- coberta (recolzament de neoprè en funció del nou destí de la 
coberta per aparcament a l’aire lliure). 

- urbanització (de la superfície del dipòsit i zones adjacents: pintat 
aparcament, zona d’eskate, plantacions perimetrals, etc.). 

- modificació del format, ubicació i condicionament de les cambres 
seques de les comportes. 

- modificació de les dues comportes i de diferents aspectes dels 
locals tècnics. 

- ajusts del traçat dels col·lectors que deriven l’aigua. 
 

• El preus utilitzats en el projecte modificat són, sempre que ha sigut 
possible els mateixos del projecte original, i la resta s’han aprovat 
com a preus contradictoris entre el contractista i la direcció 
facultativa i estan relacionats en el quadre de preus, els quals es 
distingeixen pel codi que comença per PCDCE4 o PCDCE5 i que 
estan escrits en minúscules. 
    

• No es modifica el Plec de condicions tècniques, ni l'Estudi de 
seguretat i salut de l'obra  ni el termini d'execució de l'obra. 
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• El pressupost total del projecte modificat del dipòsit de laminació 
Camp de l'empedrat, de Cornellà de Llobregat, és una vegada 
aplicada la baixa (16,38%) de 4.729.009,19 euros (IVA inclòs). 
Aquest pressupost representa una variació amb respecte al projecte 
adjudicat de 397.632,83 euros, és a dir representa un increment 
respecte al projecte adjudicat del 9,18%. 
   

• No es tracta d'un projecte revisat d'acord a l'article 45.2 del ROAS, 
sinó que és un projecte Modificat d'acord als articles 42 del ROAS i 
101 i 146 del RDL 2/2000, de 16 de juny pel que s'aprova el Text 
Refós de la Llei de contractes de les Administracions Públiques. 
 

• El projecte Modificat redactat per l'enginyer director de l'obra 
Francisco Cañedo Cabañas està complert (inclou memòria, 
amidaments i pressupostos, acta de preus contradictoris, i els 
plànols que han patit modificacions), i per tant es pot procedir a la 
seva aprovació, donant-l'hi audiència al contractista (ACSA, AGBAR 
Construccions, SA) prèvia a l'adjudicació de l'obra al mateix.  

 
 Atès el que estableixen els articles 42 i 43 el Reglament d'obres, 
activitats i serveis dels ens locals, aprovat per Decret núm. 179/95, de 13 de 
juny, pel que fa a la modificació dels projectes d’obra, i 274 del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, sobre la competència contractual 
dels òrgans locals i els articles 146 i 101 del Real Decret Legislatiu 2/2000, 16 
de juny, d’aprovació del Text Refós de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques, referent a la modificació del contracte d’obres. 
 
 Vist l’informe emès en data 19 d’abril de 2005, per la Cap 
Administrativa d’Urbanisme, obrant a l’expedient 
 
 Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple de 
l’Ajuntament, segons estableix l’article 22.2.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de las bases de regim local, i el article 52.2.n de Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de 
Règim Local de Catalunya. 
 
 Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS  
 

 Primer.- Aprovar el projecte modificat núm. 2, del projecte d’obres 
anomenat “Dipòsit de laminació del Camp de l’Empedrat”, redactat per 
l’enginyer de camins, canals i ports i director de l’obra, senyor Francisco 
Cañedo Cabañas, dotat amb un pressupost d’execució per contracte, una 
vegada aplicada la baixa de 16,38%, de quatre milions set-cents vint-i-nou mil 
nou euros amb dinou cèntims (4.729.009,19), Impost sobre el valor afegit 
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inclòs. Aquest pressupost representa una variació amb respecte al projecte 
adjudicat de tres-cents noranta-set mil cinc-cents setanta-sis euros amb 
noranta-dos cèntims (397.576,83), és a dir representa un increment respecte 
al projecte adjudicat del 9,18%.   
 
 Segon.- Donar audiència al contractista de l’obra principal, Acsa, 
Agbar construcció, Sociedad Anónima, pel termini de deu dies, de conformitat 
al que estableix l’article 43.c) del Reglament d’obres, activitats i serveis dels 
ens locals. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord al director de l’obra i enginyer de 
camins, canals i ports, senyor Francisco Cañedo Cabañas, a l’empresa 
adjudicatària: Acsa, Agbar Construcción, Sociedad Anónima, al departament 
de Contractació i Patrimoni, així com, a l’Entitat Metropolitana de Serveis 
Hidràulics i Tractament de Residus, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que aquest projecte  té un 
pressupost aproximat de 4.300.000,- euros, i ara hi ha una altra modificació  
que s’ha de tramitar com a modificació perquè afecta a algunes partides que 
s’han canviat. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 13.- Aprovar el Modificat número 1 del Projecte d’instal·lació 
del sistema de control i telecontrol del dipòsit de laminació del Camp de 
l’Empedrat. 
 
 DICTAMEN 
 

 “Vist el projecte executiu d’obres anomenat “Dipòsit de laminació 
del Camp de l’Empedrat i instal·lació sistema de telecontrol”, redactat per 
l’enginyer de Camins, canals i ports senyor Zsigmond Kovçacs Dani, per 
encàrrec de l’entitat de Medi Ambient de l’Àrea Metropolitana de Barcelona, 
dotat amb un pressupost de cinc milions cinc-cents dotze mil vint-i-tres euros 
(5.512.023,00), Impost sobre el valor afegit inclòs, que fou adjudicat, la part 
corresponent a la instal·lació del sistema de telecontrol, lot 2, a l’empresa 
Adasa Sistemas, Sociedad Anónima, en data 27 de febrer de 2003, per un 
import de dos-cents noranta-vuit mil dos-cents quaranta-sis euros amb 
cinquanta-set cèntims (298.246,57), Impost sobre el valor afegit inclòs, baixa 
del 10,20000022%. 
 
 Vist, així mateix, el projecte modificat número 1, del projecte 
executiu indicat, de la part corresponent instal·lació del sistema de telecontrol, 
lot 2, redactat per l’enginyer de camins, canals i ports i director de l’obra, 
senyor Francisco Cañedo Cabañas, dotat amb un pressupost, una vegada 
aplicada la baixa de 0,897999%, de dos-cents noranta-quatre mil vuit-cents 
quaranta-nou euros amb setze cèntims (294.849,16), Impost sobre el valor 
afegit inclòs. 
 
 Vist l’informe emès en data 12 d’abril de 2005, per la Cap del 
Departament Tècnic d’Urbanisme, on posa de manifest el següent: 
 

• L’aprovació del projecte modificat del dipòsit de laminació del Camp 
de l’Empedrat (obra civil), en data 24 de desembre de 2003, i que va 
suposar el canvi del sistema de neteja del dipòsit ha implicat que el 
projecte de telecontrol es tingui que adaptar a aquestes 
modificacions, que han suposat: 

 
- modificacions d’amidaments del projecte inicial; concretament als 

capítols següents:  
 

 capítol 2 - subcapítol 23 
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 capítol 5 – subcapítols 51 i 56  
 capítol 6 – subcapítol 62 
 capítol 8 –subcapítol 82 

 
- canvis en determinades partides, amb nous preus (identificats 

amb el codi TDPN en el quadre de preus):  
 

 capítol 1, subcapítols 11, 12 i 13 
 capítol 2, subcapítol 23 
 capítol 3, subcapítol 32 
 capítol 8, subcapítol 82  

 
• l'objecte del projecte modificat de la instal·lació del sistema de 

control i telecontrol del dipòsit de laminació, és adaptar-lo a les 
modificacions introduïdes amb el projecte d’obra civil com a 
conseqüència de la modificació aprovada en desembre de 2003.  
 

• Els preus utilitzats en el projecte modificat són, sempre que ha 
sigut possible els mateixos del projecte original, i la resta s'han 
aprovat com a preus contradictoris entre el contractista i la direcció 
facultativa i estan relacionats en el quadre de preus. No es modifica 
el plec de condicions tècniques, ni  l'estudi de seguretat i salut de 
l'obra, ni el termini d'execució de l'obra. 
 

• El pressupost total del projecte modificat del projecte d’instal·lació 
del sistema de control i telecontrol del dipòsit de laminació del 
Camp de l'Empedrat, de Cornellà de Llobregat, es una vegada 
aplicat el coeficient de baixa de l’adjudicació (0,897999) és de 
294.849,16 euros (IVA inclòs). Aquest pressupost representa una 
variació amb respecte al projecte adjudicat de -3.397,41 euros, és a 
dir no representa cap increment respecte al projecte adjudicat. 
   

• No es tracta d'un projecte revisat d'acord a l'article 45.2 del ROAS, 
si no que es un projecte modificat d'acord als articles 42 del ROAS i 
101 i 146 del RDL 2/2000, de 16 de juny pel que s'aprova el text 
refós de la Llei de contractes de les Administracions Públiques. 
 

• El projecte modificat redactat per l'enginyer director de l'obra senyor 
Francisco Cañedo està complert (inclou memòria, amidaments i 
pressupostos, acta de preus contradictoris, ), i per tant es pot 
procedir a la seva aprovació, donant-l'hi audiència al contractista 
(Adasa Sistemas, Sociedad Anónima) prèvia a l'adjudicació de l'obra 
al mateix.  

 
 Atès el que estableixen els articles 42 i 43 el Reglament d'obres, 
activitats i serveis dels ens locals, aprovat per Decret núm. 179/95, de 13 de 
juny, pel que fa a la modificació dels projectes d’obra, i 274 del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
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Municipal i de Règim Local de Catalunya, sobre la competència contractual 
dels òrgans locals i els articles 146 i 101 del Real Decret Legislatiu 2/2000, 16 
de juny, d’aprovació del text refós de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques, referent a la modificació del contracte d’obres. 

 
 Vist l’informe emès en data 19 d’abril de 2005, per la Cap 
Administrativa d’Urbanisme, obrant a l’expedient 
 

Atès que l’adopció del present acord es competència del Ple de 
l’Ajuntament, segons estableix l’article 22.2.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de las bases de regim local, i el article 52.2.n de Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Municipal i de 
Règim Local de Catalunya. 
 

Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar el projecte modificat número 1, del projecte 
executiu d’obres anomenat “Dipòsit de laminació del Camp de l’Empedrat i 
instal·lació sistema de telecontrol”, corresponent a la part de la instal·lació del 
sistema de telecontrol, lot 2, redactat per l’enginyer de camins, canals i ports i 
director de l’obra, senyor Francisco Cañedo Cabañas, dotat amb un 
pressupost, una vegada aplicada la baixa de 0,897999%, de dos-cents 
noranta-quatre mil vuit-cents quaranta-nou euros amb setze cèntims 
(294.849,16), Impost sobre el valor afegit inclòs. Aquest pressupost representa 
una variació amb respecte al projecte adjudicat de -3.397,41 euros, és a dir no 
representa cap increment respecte al projecte adjudicat.   
 
 Segon.- Donar audiència al contractista de l’obra principal, Adasa 
Sistemas, Sociedad Anónima, pel termini de deu dies, de conformitat al que 
estableix l’article 43.c) del Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens 
locals. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord al director de l’obra i enginyer de 
camins, canals i ports, senyor Francisco Cañedo Cabañas, a l’empresa 
adjudicatària: Adasa Sistemas, Sociedad Anónima, al departament de 
Contractació i Patrimoni, així com, a l’Entitat Metropolitana de Serveis 
Hidràulics i Tractament de Residus, pel seu coneixement i efectes. 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que aquesta modificació 
no és per qüestions econòmiques, sinó que és un problema motivat pel fet que 
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quan es va fer el projecte, hi havien partides que es van modificar, encara que 
es van acotar perquè no tinguessin cap relació amb el tema del pressupost 
total de l’obra, per tant, és una modificació a cost zero, però s’ha de fer per 
poder quadrar les partides. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 14.- Aprovar l’annex del Pla de Seguretat i Salut del Projecte 
d'obres “Equipament Esportiu Ribera-Serrallo”. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist el projecte d’obres de primer establiment anomenat 
“Equipament esportiu Ribera-Serrallo”, redactat per l’arquitecte senyor Alvaro 
Siza per encàrrec de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, dotat amb un 
pressupost de vint-i-dos milions dos-cents cinquanta-quatre mil quatre-cents 
noranta-un euros amb un cèntim (22.254.491,01), Impost sobre el valor afegit 
inclòs; aprovat inicialment i definitivament per acord de Ple de data 26 de 
març de 2002 i 26 de juliol de 2002, respectivament. 
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 Vist l’acord del Ple de l’Ajuntament de data 28 de novembre de 
2002, pel qual s’adjudica a Master, Sociedad Anónima de Ingenieria y 
Arquitectura, el contracte d’assistència tècnica per a la direcció, inspecció i 
supervisió de l’execució de les obres i la coordinació en matèria de seguretat i 
salut de les mateixes, per la construcció de l’equipament esportiu Llobregat 
(equipament esportiu Ribera-Serrallo), consistent en: la direcció de l’obra 
(compartida amb l’arquitecte autor del projecte), la direcció de l’execució de 
l’obra, el control de qualitat i la coordinació en matèria de seguretat i salut. 
 
 Vist el Decret de l’Alcalde núm. 288/03, 20 de gener, pel qual es 
designa coordinador en matèria de seguretat i salut durant l’execució de les 
obres a l’enginyer tècnic proposat per l’empresa Master, Sociedad Anónima de 
Ingenieria y Arquitectura, senyor Ángel Vicente Pérez. 
 
 Vist, així mateix, l’acord del Ple de l’Ajuntament de data 30 de gener 
de 2003, pel qual es dona la conformitat al pla de seguretat i salut del projecte 
d’obres de primer establiment anomenat “Equipament esportiu Ribera-
Serrallo”, presentat per l’empresa adjudicatària Ferrovial Agroman, Sociedad 
Anónima, i informat favorablement per el coordinador en matèria de seguretat 
i salut, senyor Ángel Vicente Pérez. 
 
 Vist l’informe emès en data 11 d’abril de 2005, per la Cap del 
Departament Tècnic d’Urbanisme, on posa de manifest el següent: 
 

• Que segons estableix l’article 7, apartat 4 del RD 1627/1997, de 24 
d’octubre, pel que s’estableixen les disposicions mínimes de 
seguretat i salut en les obres de construcció, el Pla de seguretat i 
salut pot ser modificat pel contractista, en funció del procés 
d’execució de l’obra, de l’evolució dels treballs i de les possibles 
incidències i/o modificacions que puguin sorgir en el transcurs de 
l’obra, sent preceptiu que aquestes actualitzacions, presentades en 
forma d’annex, siguin revisades pel coordinador en matèria de 
seguretat i salut de l’obra i aprovades, en aquest cas, per 
l’Administració Pública que ha adjudicat l’obra. 
 

• Que l’annex al Pla de seguretat i salut presentat pel contractista, ho 
és pel muntatge de la cúpula de la piscina coberta. 
 

• Que el citat annex, està informat favorablement pel coordinador de 
seguretat i salut a les obres, senyor Àngel Vicente Pérez. 
 

• Que, en conseqüència, procedeix informar favorablement l’aprovació 
de l’annex esmentat.        
                      

 Atès el que estableixen els articles 24 i 25, del Reglament d’Obres, 
Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, de 13 de 
juny, pel que fa als documents que han d’integrar el projecte. 
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 Vist l’informe emès en data 19 d’abril de 2005, per la Cap 
Administrativa d’Urbanisme, obrant a l’expedient 
 
 Atès que l’adopció del present acord es competència del Ple de 
l’Ajuntament, segons estableix l’article 22.2.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de las bases de regim local, i el article 52.2.n de Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Municipal i de 
Règim Local de Catalunya. 
 
 Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS   
 

 Primer.- Donar la conformitat a l’annex del pla de seguretat i salut 
del projecte d’obres de primer establiment anomenat “Equipament esportiu 
Ribera-Serrallo”, pel muntatge de la cúpula de la piscina coberta del pavelló de 
l’esmentat equipament, presentat per l’empresa adjudicatària Ferrovial 
Agromán, Sociedad Anónima, i informat favorablement pel coordinador en 
matèria de seguretat i salut, senyor Ángel Vicente Pérez. 
 
 Segon.- Notificar el present acord a l’empresa adjudicatària de les 
obres Ferrovial Agromán Sociedad Anónima, a l’empresa adjudicatària del 
contracte d’assistència tècnica per la coordinació en matèria de seguretat i 
salut Master, Sociedad Anónima de Ingenieria y Arquitectura i al tècnic 
proposat per aquesta, senyor Ángel Vicente Pérez, pel seu coneixement i 
efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen, manifestant que cada vegada que la 
direcció d’obres fa una modificació, per petita que sigui, com això és un 
projecte que va aprovar el Ple, s’ha d’aprovar un Pla de seguretat i aquest 
annex del Pla de seguretat també ho ha d’aprovar el Ple. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 15.- Aprovar l’acta de modificació de les condicions 
econòmiques del conveni de col·laboració entre l’Entitat Metropolitana 
de Serveis Hidràulics i Tractament de Residus i l’Ajuntament de Cornellà 
de Llobregat, en temes d’inspecció i control ambiental per a l’any 2005. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Atès que en data 31 de maig de 2000, l’Entitat Metropolitana de 
Serveis hidràulics i Tractament de Residus i l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat, van formalitzar conveni de col·laboració en temes d’inspecció i 
control ambiental. 
 
 Vist l’informe del Tècnic de Medi Ambient i Sostenibilitat de data 4 
de març de 2005, pel qual informa favorablement la continuïtat de la 
col·laboració en aquest àmbit. 
 
 Vist l’informe de l’assessoria jurídica de l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat de data 30 de març de 2005 sobre la procedència de l’adopció del 
present acord. 
 
 Atès que l’esmentat conveni estableix en la clàusula cinquena la 
pròrroga automàtica de la vigència del conveni per períodes d’un any, llevat 
denúncia, i la revisió dels termes del conveni per acord de les parts.  
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 Atès l’article 307.2 del Decret 179/1995 de 13 de juny pel que 
s’aprova el Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, pel qual 
s’estableix que mitjançant conveni, una entitat o administració pot gestionar 
un servei de competència d’una altra, sense que aquesta perdi la titularitat. 
 
 Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple a 
proposta de la Regidora delegada de Medi Ambient i Sostenibilitat, el President 
delegat de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment Serveis i 
Medi Ambient, proposa al Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar l’Acta de modificació de les condicions 
econòmiques del Conveni de col·laboració entre l’Entitat Metropolitana de 
Serveis Hidràulics i Tractament de Residus i l’Ajuntament de Cornellà en 
temes d’inspecció i control ambiental per l’any 2005. 
 
 Segon.- Facultar a Alcalde-President, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, perquè procedeixi a la formalització del present acord. 
 
 Tercer.- Comunicar el present acord a l’Entitat Metropolitana de 
Serveis Hidràulics i Tractament de Residus. 
 
 Quart.- Trametre còpia de l’acord i de l’Acta de modificació de les 
condicions econòmiques del Conveni, a la Direcció General d’Administració 
Local del Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya, de 
conformitat amb el que disposa l’article 309 del Reglament d’Obres, Activitats i 
Serveis.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la Regidora-Delegada  de l’Àrea de Medi Ambient i 
Sostenibilitat, senyora Carmen Romero López, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que aquest conveni passa cada any, i com diu 
l’enunciat, és per modificar les condicions econòmiques.  
 
 Aquest conveni -que jo sàpiga- el tenim amb la Junta de Residus de 
l’Àrea Metropolitana abans que estigués creada la regidoria de Medi Ambient, 
o sigui, com a mínim des de l’any 1998, i és una eina interessant que tenim 
pel departament i també per a l’Ajuntament, que permet en les diverses 
indústries fer una inspecció d’aigües residuals. L’única cosa que es fa és 
pujar, segons el cost de la vida, o sigui, incrementa un 2% més.  
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus . 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 

MOCIONS DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 16.- Aprovar la proposta de Projectes de ciutat a impulsar a 
curt termini per aquest Ajuntament, presentada per la Comissió de 
Selecció, constituïda en base a la convocatòria aprovada pel Ple 
Municipal de data 29 de juliol de 2004.   
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta de la comissió de selecció de la convocatòria de 
participació dels ciutadans i ciutadanes de Cornellà de Llobregat en la 
determinació dels projectes de ciutat a impulsar a curt termini per aquest 
Ajuntament, aprovada pel Ple Municipal de data 29 de juliol de 2004, referent 
als projectes seleccionats per la seva realització,  
  
 Atès que els projectes presentats en aquesta edició han estat els que 
es relacionen a continuació: 
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PROJECTE AUTOR EN REPRESENTACIÓ 
 
El Dia dels Mil Llibres Rincón Ríos, Ernesto Associació Cultural  

Projecte Loc 
Una fuente para Cornellà Navarro Walls,  

Francisco José 
Pròpia 

Projecte rehabilitació  
antiga estació del Carrilet 

Valls Fontelles, Samuel Club d'Amics  
del Ferrocarril 

"La Veu del Poble".  
Ecomuseu de la vida sindical 

Caro Expósito, Manuel Club Cocos Esport i Cultura 

Pacte Ciutadà per la immigració  
I la convivència 

Velarde Cidoncha, 
Concepción 

Federació Associacions  
de Veïns de Cornellà 

X Trobada de Bestiari  
a Cornellà 2005 

Fermin i Andreu, 
Francesc 

Foment Cultura Popular  
de Cornellà 

Carnaval Infantil Molina Leyva, Francisco Societat Musical  
"La Unió"-Xaranga Sarau 

Propostes d'actuacions  
a les ribes del Llobregat  

Torralbo Cruz,  
José Rafael 

Pròpia 

Intranet Associativa Nogué Espinilla, David Pròpia 
Cornellà: Conocerla es amarla Van Dijke,  

Gerardus Louisa Maria 
Pròpia 

Observatòria. Ciutat Amiga Rodríguez González,  
Maria Socorro 

Associació de Veïnes i Veïns 
de Remunta – Famades  
- Solanes 

 
 Atesa la valoració feta per l’esmentada comissió de selecció, així 
com l’informe emès per la Comissió Tècnica designada a l’efecte, 
 
 Atès que es proposa la realització dels dos primers projectes millor 
valorats, donat que la suma dels imports previstos en els corresponents 
pressupostos d’elaboració no supera el límit màxima fixat en la convocatòria, 
 
 Ateses les consignacions econòmiques previstes en el pressupost 
municipal, 
 
 Atès el que preveu la base novena de l’esmentada convocatòria en 
relació al procediment a seguir per la selecció definitiva de projectes a 
realitzar, 
 
  Aquesta Alcaldia presenta al Ple Municipal l’aprovació del  següent : 
 

ACORD 
 
 Primer.-  Ratificar la proposta de valoració de projectes de ciutat a 
impulsar a curt termini per aquest Ajuntament,  presentada per la Comissió 
de Selecció de Propostes de la convocatòria aprovada pel Ple Municipal de data 
29 de juliol de 2004, i en conseqüència acordar la realització durant el present 
exercici 2005 dels següents projectes presentats: 
 
PROJECTE AUTOR EN REPRESENTACIÓ 
 
El dia dels mil llibres Rincón Rios, Ernesto Associació Cultural  

Projecte Loc 
Propostes d'actuacions  
a les ribes del Llobregat  

Torralbo Cruz,  
José Rafael 

Pròpia 
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 Segon.- Encarregar als Departaments Municipals d’Organització i 
Programes, Urbanisme, Educació i Cultura d’aquest Ajuntament, la gestió 
administrativa i tècnica, el seguiment, la coordinació i la execució dels 
esmentats projectes d’acord amb les seves respectives competències d’acord 
amb els seus àmbits d’actuació. 
 
 Tercer.- Agrair públicament als autors i autores de la resta de 
iniciatives per la seva participació en aquesta primera convocatòria municipal 
i encoratjar-los perquè segueixen presentant nous projectes en les futures 
convocatòries que es realitzin; fent extensiu  també aquest agraïment  a tots 
els membres de la comissió de selecció i comissió tècnica per la tasca 
realitzada.  
  
 Quart.- Traslladar el contingut del present acord a totes les 
persones que han participat en aquesta convocatòria.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que té per objecte aprovar la proposta que 
es va realitzar per part de la Comissió de Selecció dels Projectes de Ciutat. 
 
 Es van presentar deu projectes i la Comissió va fer dues sessions de 
treball. La primera per interessar-se pels projectes i la forma d’actuar, i 
després, durant un període d’un més, més o menys, per poder analitzar i 
estudiar les propostes i es va tornar a reunir la Comissió de Selecció que 
estava constituïda per entitats de la ciutat  i també pels grups municipals. 
 
 Fruit d’aquest debat i de la valoració es van acordar -i és per això 
que s’ha fet la modificació de les partides que abans comentàvem en el punt 
de les modificacions de crèdit- dues propostes, que són les que portem avui al 
Ple per a la seva aprovació. La primera proposta relacionada amb una actuació 
que és “El dia dels mil llibres”, una actuació molt concreta que estava 
plantejada per a una època molt concreta, però que s’haurà de desplaçar a un 
altre període per fer aquesta iniciativa, però amb això crec que no hi haurà cap 
tipus de dificultat. Per una altra banda, el projecte seleccionat és “Propostes 
d’actuacions a les ribes del Llobregat”.  
 
 Ara les persones que han plantejat aquestes propostes s’hauran de 
reunir amb els tècnics perquè les dues parts facin un seguiment d’aquestes 
propostes, i després d’això es farà una avaluació i es passarà a tots els 
membres de la Comissió de Selecció. 
 
 I, com ja vaig comentar l’altre dia, l’idea és d’aquí a quinze dies 
tornar a fer la segona convocatòria d’aquests projectes de Ciutat, tal com està 
previst en els pressupostos d’aquest any.     
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 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que estan plenament 
d’acord amb el resultat que ha sortit de la valoració dels projectes.  
 
 La Ciutat de Cornellà s’ha proposat ser la ciutat de la lectura, i és 
important que alguns ciutadans de Cornellà s’impliquin en aquest tema. Pel 
que fa a l’altre projecte “Propostes d’actuació a les ribes del Llobregat” també 
és important ja que el riu Llobregat en aquests últims anys ha estat molt 
castigat per les diferents obres que encara s’estan fent. Per tant, és important 
que diferents ciutadans de Cornellà sentin seu el poder recuperar les ribes del 
riu i tots els projectes que es puguin fer per ajudar -encara que per la 
quantitat del projecte o la suma del projecte no seran molt importants-  a 
crear unes bases perquè els ciutadans ens preocupem pel riu, i aquests dos 
projectes “Dia dels mil llibres” i “Propostes d’actuació a les ribes del Llobregat” 
van en aquesta línia. 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que també estan 
contents de què per fi hi hagi hagut una partida pressupostària i que hagin 
estat els ciutadans, els col·lectius, qui hagin pogut fer alguna proposta.  
 
 D’aquí a quinze dies farem la propera proposta i per aquesta 
proposta apuntem que nosaltres intentarem fer arribar amb prou temps i per 
tal de millorar una mica la reglamentació i que no sigui una reglamentació 
burocràtica -que li dèiem nosaltres- sinó que sigui un pel més participativa i 
així, al final puguem acabar estant convençuts que tenim una partida 
pressupostària que és participativa, sense arribar al pressupost participatiu, 
que ja sabem que no esteu per la labor. 
 
 De totes maneres volem remarcar i recordar que nosaltres ja l’any 
2003, no vam estar d’acord amb la forma en què s’havia fet aquesta proposta. 
L’altra cosa que volíem deixar clar era el fet que de totes les propostes que 
s’han presentat, excepte una, en cap moment ha aparegut “la construcció”, tot 
ha sigut de caire social, cultural, medi ambiental i, per tant, crec que estem al 
davant d’una ciutadania que demana altres coses a la ciutat, que no demana 
places dures, que no demana totxos, que demana una altra forma de veure la 
ciutat, per això penso que hem d’entendre que la ciutadania està canviant i 
nosaltres hem d’estar a l’alçada si som els seus representants. 
 
 Quant a les eleccions que hi ha hagut, la recuperació del riu crec 
que és un objectiu que Cornellà s’ha de proposar realitzar perquè, a l’igual que 
Barcelona va començar la seva proposta d’obrir el mar i recuperar el mar que 
tenia tapat, hem d’obrir-nos al riu que tenim aquí al costat. 
 
 Pel que fa al tema de la lectura, evidentment, la consciència 
educativa i cultural, que hi hagin persones que creuen que s’ha de fer més 
lectura, doncs és important i si a més coincideix amb l’Any del Llibre que heu 
fet des de l’equip de govern, doncs millor que millor. 
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 Finalment, continua manifestant la senyora Albiol, deixar dit que, 
una mica lluny, però en tercera posició, però molt digne, hi havia un “Pacte 
ciutadà per  la immigració i la convivència” que creiem que també era una 
proposta molt interessant i que crec que val la pena remarcar-la. 
 
 Acte seguit pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
també estan d’acord amb el que s’ha aprovat, i volem donar les gràcies a totes 
les persones i entitats que han participat presentant projectes, sens dubte, 
amb la intenció de millorar la nostra qualitat de vida i la nostra ciutat.  
 
 No hi podien guanyar tots els que s’han presentat i, per tant, havia 
que decantar-se pels que crèiem que eren els més idonis per invertir els diners 
públics, que d’això és del que es tracta. I es tracta també de què el diners 
públic arribi al màxim de ciutadans/es de la nostra ciutat. Per tant, han estat 
aquests dos projectes els que més s’adequaven a aquest criteri que nosaltres 
hem mantingut des d’un principi. Haig de dir que l’elecció ha estat difícil 
perquè tots tenien una bona finalitat, i fruit d’aquesta votació plural que s’ha 
fet, han sortit aquests dos projectes, per tant, felicitats per a ells.  
 
 No obstant això, nosaltres volem deixar constància que hem donat 
suport a aquest projecte des del principi, però bé, aquí hi ha aquella dita 
popular que diu “más vale pájaro en mano que ciento volando”. No és que 
estiguem conformes, ni d’acord amb aquesta manera de participar la ciutat en 
els pressupostos. Creiem que s’ha de fer d’una altra manera completament 
diferent, ja que no és la manera de fer-lo destinar una partida. 
 
 Crec que la manera seria obrir idees sense pressupost, ja que són 
els tècnics i les persones que es dediquen a això els que han de comptabilitzar 
els pressupostos i què s’ha de gastar. S’hauria d’obrir com una bústia de 
suggeriments perquè la ciutadania digués què vol per a la seva ciutat, per 
viure en la seva ciutat, tant a nivell polític, cultural, d’obres o urbanisme, i, en 
base a aqueixos suggeriments -que vinguin tant de persones individuals com 
de col·lectius- que després siguin els tècnics qui valorin què pot costar, ja que 
penso que cap persona dels “de a pie” tenen capacitat per valorar què pot 
costar un projecte d’envergadura, perquè aquestes partides són -d’alguna 
manera- com d’adorn, això no és el que haurien de ser uns projectes 
participatius. La ciutadania ha de participar en tots els projectes, en 
ensenyament, cultura, en tots els llocs, amb idees i després que siguin els 
tècnics i els polítics que s’encarreguen de governar, els que es trenquin una 
miqueta el cap en instal·lar les idees dels ciutadans dintre dels diners. 
 
 A continuació intervé el senyor Miguel López Sánchez, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que aquest és un 
primer pas cap a allò que nosaltres pretenem que sigui la participació 
ciutadana. 
 
 Que s’hagin presentat onze propostes a una cosa nova que es va 
plantejar fa uns anys, és suficientment interessant com per dir que això és un 
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camí per poder apropar la ciutadania a la participació de les seves idees en  la 
vida en l’ajuntament. 
 
 Per una altra banda volem felicitar a totes les propostes que es van 
fer. Pensem que aquests col·lectius que s’han presentat i els que s’han 
presentat de forma individual, s’han de tenir en compte, i això vol dir que hi 
ha una preocupació per part de la ciutadania de Cornellà per voler col·laborar 
amb les propostes que es puguin fer per part de l’Ajuntament. Volíem fer 
aquest recolzament, tenir en compte aquestes propostes que s’han fet i 
demanar que continuïn amb aquest treball. Pensem que tota la gent que s’ha 
presentat, com a mínim, han tingut la preocupació i les ganes de proposar 
coses per millorar la nostra ciutat. 
 
 També pensem que per a les properes edicions, tindríem que veure 
de quina manera queda clar que són propostes que s’han de ficar dintre del 
pressupost d’inversions perquè no es puguem trobar amb alguna cosa que no 
estigués del tot regulada. Creiem que és una de les qüestions que, potser  
dintre de les bases que es van fer no estaven suficientment clares i que 
hauríem de treballar, i com l’Alcalde ens ha dit que en quinze dies es farà una 
altra convocatòria hauríem de veure de quina manera tot això queda clar. 
 
 D’altra banda, evidentment, felicitar les dues propostes que han 
guanyat, així com a les altres. I com deia algú abans, ha estat bastant difícil 
puntuar i arribar a l’acord al qual vam arribar perquè la immensa majoria 
d’elles eren força interessants. 
 
 Creiem que la proposta del Dia dels mil llibres és important i també 
està dintre del que aquí es va aprovar sobre que Cornellà aquest any fos la 
ciutat de la lectura,  això és donar-li una eina més perquè sigui possible. Pel 
que fa a la recuperació de les ribes del riu és una qüestió importantíssima, 
perquè desgraciadament, aquest riu que tenim, aquest Llobregat el tenim 
destrossat des de fa anys, i quan es comença a recuperar, una altra obra nova 
fa que es destrossi una vegada més, tal com està actualment. Per tant, que es 
tinguin en compte aquestes propostes i que amb els tècnics més adients es 
puguin fer aquestes intervencions és molt important, com també algunes de 
les altres propostes que es van fer. 
 
 Pensem que el que s’ha de fer és donar suport a aquestes iniciatives 
i intentar fer l’extensió més gran possible perquè en la propera edició hi hagin 
més propostes. Repetir la felicitació a tothom, inclús a nosaltres mateixos, 
perquè és una eina que vol acostar la participació de la ciutadania a la vida 
municipal.  
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PSC(PSC-PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que, en 
principi, també ens hem de felicitar tots per aquesta partida, però també dir 
una cosa  en aquest sentit que és, a l’igual que quan diem, per exemple, que 
l’Ajuntament de Cornellà només dedica a Medi Ambient la partida que està 
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dintre de l’Àrea de Medi Ambient, això no és veritat, perquè a aquesta partida 
s’han de sumar totes les que hi ha per exemple a Via Pública. 
 
 En el tema de la participació succeeix el mateix, dir que la 
participació ciutadana d’aquest ajuntament, en quant a recollir idees dels 
ciutadans només és amb aquesta partida, doncs és completament fals. Això 
pot ser “la guinda” però els ciutadans de Cornellà participen de forma 
permanent en el disseny de la ciutat i les idees que s’han de fer. No és 
d’estranyar tampoc que no hi hagi per aquesta partida obres en concret, és 
normal, de les discussions de l’equip govern i la ciutadania surten les obres 
que després van al pressupost d’inversions, no surten perquè a algú se li 
ocorre fer un carrer o un altre, són fruit de la discussió i de la participació dels 
ciutadans que després també participen en com es fan els projectes. Per tant, 
felicitar-nos però dir que això és simplement “la guinda”, però la participació 
no la podem constrènyer a aquesta partida, sinó que en aquest ajuntament és 
bastant més àmplia.  
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que, per resumir, primer una qüestió tècnica, i és que evidentment 
podeu fer les propostes, però és cert que en la primera reunió vam parlar del 
tema del pressupost d’inversions però -com sabeu- s’ha modificat i no passa 
res, per tant, a això no l’hi veig cap problema. Els projectes tindran solució 
com han tingut ara i ja està, no cal que a la gent se l’hi expliqui si són 
inversions ordinàries o no perquè al final no entendran res.  
 
 Aquest projecte el que pretenia eren dues coses. La primera, és que 
està molt bé demanar, però hem de saber què costen les coses, és clar, perquè 
això passa en la millor família d’aquesta ciutat, podem demanar cadascú de 
nosaltres un museu o podem demanar equipaments, però després ¡escolti val 
dos mil milions, ja es buscarà vostè la vida!, i per tant hem de fer pedagogia 
perquè la participació no és una finalitat, és un mitjà, i ja ho vaig explicar 
l’altre dia quan vam parlar del tema del Reglament Orgànic Municipal.  
 
 Nosaltres del que crec que ens hem de felicitar és que hem anat 
buscant diferents vies de contacte i de relació amb els ciutadans. Aquí hi ha 
hagut propostes de ciutadans anònims i de gent que està integrada en una 
entitat i crec que totes dues són importants i convenients per a la nostra 
forma d’actuar.  
 
 Evidentment que “la pedra”, això que sempre diem sobre ella, està 
molt bé, però jo diria: “la pedra” en una residència per a què serveix?. Doncs 
serveix o va dirigida a les persones, la pedra en una biblioteca, que jo sàpiga, 
serveix també per a les persones, i no ho dic amb ganes de discrepar sinó de 
desplaçar  aquest discurs. La pedra està pensada per a les persones, ara 
estem fent el carrer Dolçamara, que s’està fent perquè els ciutadans ho han 
demanat i hem pactat amb ells la seva actuació, ho fem perquè volen dignitat i 
volen que el seu carrer -com el del darrere- tingui la mateixa dignitat, per 
poder passejar. Per tant, crec que no cal fer aquesta teoria que sempre s’ha 
fet, allò de què  l’època del “totxo” ja passa i l’època de les persones arriba, la 
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dignitat està en tot, els bons carrers quan estan ben nets, ben il·luminats i els 
equipaments. I sí que l’època en què entrem ara crec que aquesta és la més 
important, i després les activitats que es fan a la ciutat, i en aquest sentit estic 
convençut que en el futur s’hauran d’ampliar les partides, suposo que sí. Jo, 
com a mínim, no tinc cap dubte que en un moment determinat haurem de 
preveure més recursos, per tant, és en funció de les demandes, d’allò que 
tenim present.  
 
 Aquesta és una via, però no l’única -tal com comentava el Portaveu 
senyor Antonio Martínez- per complementar la nostra activitat municipal, però 
sobretot el que es necessita és explicar-la molt bé a tothom, perquè tots els 
que estem aquí volem més per a la nostra ciutat, d’això estic convençut, com 
els ciutadans que són més actius i que volen implicar-se també, el tema és que 
al final arribem i parlem dels recursos, i els recursos són els que són, i 
aleshores hem de marcar les nostres prioritats.  
 
 Hem decidit en el seu moment iniciar aquesta via i -torno a repetir- 
estic convençut que en el futur tindrem que incrementar la partida destinada 
a aquest tema, però també diré una cosa, i és que els pressupostos aprovats 
són dels que voten sí, els que hi estan d’acord amb ells doncs són els seus 
pressupostos i els que no, no són els seus pressupostos, però tots des de la 
primera partida fins a l’última. I quan nosaltres hem obert el debat - ho dic 
perquè dintre d’un temps s’obrirà una altra vegada la discussió i el debat del 
pressupost-, valdria la pena tenir present això per intentar buscar un major i 
més ampli consens, per tant, comparteixo el que heu dit tots els grups de 
felicitar a totes les persones, no tan sols als que han participat, sinó la pròpia 
Comissió de selecció que era àmplia i ciutadana i, evidentment, estic 
convençut que les aportacions dels grups municipals ens ajudaran a millorar 
aquestes bases, aquesta convocatòria i a fer-lo molt millor. Això és un camí, i 
estic plenament convençut que entre tots buscarem les solucions més idònies 
per continuar fent les coses bé.   
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 



69 

Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 
 17.- Promoure i donar suport institucional a la constitució de la 
Fundació Privada per a l’Atenció a Persones Dependents, amb seu a la 
ciutat de Cornellà de Llobregat. 
 
 DICTAMEN 
 
 
 “Amb l’objecte de divulgar la problemàtica de la gent gran i de 
promoure, fomentar i desenvolupar serveis especialitzats dirigida a aquest 
col·lectiu, aquest Ajuntament, junt amb la Societat TECSALSA, Creu Roja 
Espanyola i Diputació de Barcelona, està promovent la constitució de la 
Fundació Privada per a l’Atenció a Persones Dependents, a l’empara del que 
disposa l’article 34 de la Constitució i la Llei catalana 5/2001, de 2 de maig, 
reguladora de les Fundacions, per aquest Ajuntament.  
 
 Atès que segons els articles 11 i següents del projecte d’Estatuts 
reguladors de l’esmentada Fundació, les entitats fundadores estaran 
representades en el seu Patronat, i a aquests efectes tindran que designar els 
seus representants amb caràcter previ a la constitució d’aquest. 
 
 Atès que la finalitat per a la que es constitueix l’esmentada 
Fundació, unida al fet que es tracta d’una entitat que, per la seva naturalesa, 
no té ànim de lucre, justifiquen la integració d’aquest Ajuntament com a 
entitat promotora d’aquesta Fundació i  membre del seu Patronat, en la 
mesura en que de conformitat a l’article 66 del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel qual s’aprova la refosa de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, el municipi ostenta competències en matèria de prestació de 
serveis socials. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia,  vist l’informe número 4/2005, emès 
per la Secretària General d’aquest Ajuntament el dia 10 de febrer d’enguany, 
proposa al Ple l’adopció dels següents 
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ACORDS 

 
 Primer.- Promoure i donar suport institucional a la constitució de la 
Fundació Privada per a l’Atenció a Persones Dependents, amb seu a la ciutat 
de Cornellà de Llobregat, l’objecte de la qual és la divulgació i estudi de 
problemàtiques específiques relacionades amb els col·lectius de persones que, 
com la gent gran i d'altres, per raons lligades a la manca o pèrdua d'autonomia 
física, psíquica o intel·lectual, tenen necessitats d'assistència i/o ajuda per 
poder realitzar per si mateixes les activitats de la vida diària i precisen 
d'assistència social i sanitària específica, així com també el foment, promoció i 
desenvolupament de bens i serveis especialitzats destinats a aquests 
col·lectius. 
 
 Segon.- Aprovar inicialment els Estatuts reguladors de la Fundació 
Privada per a l’Atenció a Persones Dependents, i sotmetre el present acord a 
informació pública i audiència dels interessats per un període de trenta dies a 
efectes de reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del 
corresponent Edicte al Butlletí Oficial de la Província, en conformitat amb el 
que disposa l’article 63.2 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel que s’aprova 
el Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals de Catalunya, 
entenent-se aprovats definitivament aquests Estatuts de forma automàtica i 
sense necessitat de nou acord, si durant el període d’exposició pública a que 
anteriorment s’ha fet referència, no es produeix cap reclamació o suggeriment, 
en el cas del qual entraran en vigor en conformitat amb el que disposa l’article 
70 de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local, una vegada 
transcorreguts quinze dies a comptar de la publicació del text íntegre dels 
Estatuts en el Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Tercer.- Facultar a l’Alcalde, senyor Antonio Balmón Arévalo, per a 
comparèixer en l’instrument públic en que es formalitzi la constitució de la 
Fundació, tan aviat quedin definitivament aprovats i en vigor els Estatuts de la 
Fundació. 
 
 Quart.- Acceptar el càrrec de Patró Institucional de la Fundació 
Privada per a l’Atenció a Persones Dependents, i designar representat d’aquest 
Ajuntament en el Patronat de l’esmentada Fundació, per a exercir en el seu 
nom les funcions de patró, en conformitat amb el que preveuen els articles 11 
i següents dels seus Estatuts Reguladors a les persones següents: 
 

•  Titular:  El Alcalde de Cornellà de Llobregat,  
   senyor Antonio Balmón Arévalo. 
• Suplent: El Regidor de l’Àrea d’Urbanisme i Habitatge,  
                  senyor Antonio Martínez Flor. 

 
 Cinquè.- Realitzar una aportació, a favor de la Fundació citada, per 
un import de 1.000 euros, com a part de la dotació inicial, per a integrar al 
seu patrimoni, en els termes estatutàriament previstos, condicionant aquest 
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acord a l’existència de crèdit adequat i suficient per atendre la present 
despesa. 
 
 Sisè.- Comunicar aquest acord a les persones designades com a 
representants d’aquest Ajuntament en l’esmentada Fundació, pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que ha tingut l’oportunitat de parlar amb 
la majoria de Grups sobre aquest projecte. És un  projecte que inicia un camí, 
fruit d’una convicció i d’una inquietud i fa molts anys que ja s’ha anat 
treballant en aquest camí quan es va constituir Tecsalsa, quan es va planificar 
la construcció d’equipaments destinats a la gent gran, quan es van obrir nous 
serveis com l’assistència domiciliària i el tema de teleassistència, però crec que  
tots estem convençuts que arriba una nova etapa de ser més amplis, abordar 
polítiques de benestar i destinar més recursos, no tan sols a aquest sector 
sinó a sectors més amplis que en funció de la seva situació personal 
necessitaran del suport dels poders públics. 
 
 Aquesta és una reflexió compartida per totes les administracions, 
per part del Govern de la Generalitat que està treballant en la creació de 
l’Agència de la Dependència i per part del Govern de l’Estat que està treballant 
en el seu Llibre blanc. 
 
 Fruit d’aquesta reflexió i fruit també de què hem d’abordar la 
construcció d’una nova residència en l’antic col·legi públic Verdaguer, 
nosaltres hem cregut oportú constituir una fundació que en principi estaria 
constituïda per l’Ajuntament, la Creu Roja, Tecsalsa i a la qual després 
s’incorporaria la Diputació de Barcelona. 
 
 Com he comentat als diversos Grups, és un camí, és un instrument 
per poder fer aquestes polítiques i poder buscar també altres fórmules de 
finançament. Fa dos o tres mesos vaig estar parlant amb els responsables de 
les fundacions més importants de les Caixes d’aquest país i em van comentar 
la seva reorientació  de destinar recursos a projectes que estiguessin lligats a 
temes de dependència. Crec que és una mica el que tothom començarà a 
treballar i que nosaltres el que hem fet -com en altres vegades- és anticipar-
nos a cercar una fórmula de gestió que, sense posar en dubte sinó recolzant, 
el que són els serveis socials bàsics que es fan des de l’ajuntament, tinguis la 
possibilitat de tenir més recursos al seu abast per poder abordar una 
ampliació d’aquesta política. 
 
 La Fundació inicialment el que preveu -perquè vindran acords al Ple 
i, per tant, crec que no cal enganyar-se- és que l’Ajuntament li cedeixi els 
terrenys on està ubicat en aquests moments el col·legi Verdaguer, per poder 
gestionar la construcció de la residència, i durant l’any 2006 la idea és que, tal 
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com vam quedar l’altre dia en una reunió en la que vam participar la Regidora 
Delegada de l’Àrea de Salut Pública, Consum i Benestar Social, senyora 
Enriqueta Pardo Lanuza i jo, la Diputació ens faci una proposta de gestió 
nostra de tots els serveis que fan referència al tema de serveis a la 
dependència. 
 
 En aquest sentit ens dotem tots d’un instrument positiu que, com 
tot a la vida, potser algun dia tindrem que revisar. Si recordeu hem constituït 
una Fundació per al tema de la Societat del Coneixement on van implicar al 
sector privat i a totes les administracions de Catalunya, i volem crear -i per 
això ho portem al Ple- aquesta nova Fundació, i crec que és un camí que hem 
de fer i hem d’intentar que ens pugui permetre donar més serveis a la nostra 
ciutat i sobretot millors serveis. Aquesta és la idea per la qual plantegem la 
Fundació i, per tant, aquesta seria la proposta que teniu tots de la constitució 
i creació de la Fundació per a l’Atenció a Persones Dependents. 
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que estan d’acord i 
creuen que aquesta Fundació millorarà la gestió dels serveis socials i farà la 
seva gestió més àgil i més eficaç. Des de CiU, al seu moment, des del Govern 
de la Generalitat també es va promoure la gestió privada dels serveis socials 
encara que al seu moment no va ser ben entès i va ser molt criticat, però crec 
que la intenció, com ara, és aconseguir que els diners públics estiguin més 
ben gestionats i es tregui el millor rendiment possible. 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que han estat fent 
diferents valoracions, hem estat parlant i volíem deixar constància del que ens 
ha portat al vot favorable que farem avui.  
 
 Primer de tot, dir-vos que ens va sorprendre que el Govern de la 
Ciutat -que normalment no és dels primers a engegar projectes nous, que no 
hagin estat portats a terme per altres municipis- s’embranqués en aquesta 
iniciativa, però tot i això, com que hem estat parlant i ens heu explicat -tal 
com acaba d’explicar ara- que és la forma que enteneu millor per tal de 
vehicular els ingressos, les caixes semblen que estan disposades a fer l’obra 
social que no han estat fent durant aquest temps, o que han decidit fer-la ara 
rebrem els ingressos per tal de donar serveis als nostres ciutadans/es. 
 
 Tot i això, creiem que ha de quedar clar que s’ha de treballar d’una 
forma conjunta –que ja ho has comentat- però tant a nivell del Govern de 
l’Estat, que està treballant en el Llibre Blanc, que encara no s’ha presentat, 
com a nivell de la Generalitat amb l’Agència Catalana de la Dependència, i que 
en el moment en què estigui en marxa, si Cornellà ha de ser un dels plans 
pilots, doncs això passa per davant o està inclòs amb un dels objectius 
d’aquesta Fundació. I en últim terme és que, un cop la Fundació funcioni, 
entenem que tots els grups municipals estarem representats, més enllà dels 
tècnics que puguin assessorar i poder fer funcionar la Fundació, per tal que 
entenem que la Fundació és una forma jurídica que es decideix per tal de fer 
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funcionar, a més a més d’una regidoria, per tant s’entén que la Fundació és 
com una regidoria, sé que no és el cas, però tenim com a Grups Municipals, 
l’obligació de saber que la Fundació s’està gestionant de forma correcta.  
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
estan d’acord, però només vull fer dues preguntes concretes. Una és que he 
estat llegint els Estatuts he vist que posa els tres patrons però no posa el nom 
i no sé si això és habitual o no, o sigui, no queda especificat. 
 
 Intervé en aquest moment el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo per dir que a l’acord que aprovem en el Ple sí que ho posa. 
 
 Continua amb la seva intervenció la senyora Espinosa que dir que 
en els Estatuts no ho posa, i tinc estatuts de fundacions i d’associacions que 
en el document queda constància dels socis fundadors i aquí no ho veig, per 
tant pregunto això. 
 
 Pel que fa a allò que s’ha referit la Portaveu del Grup Municipal 
d’ERC-AM, jo voldria tenir la certesa de què els grups municipals estarem 
representants en aqueixa Fundació, perquè es tracta de gestionar diners 
públics amb la finalitat d’un bé per les persones, però volem estar segurs que 
es fa de la manera correcta, per tant, entenc que si és així, no tindrem cap 
impediment en votar a favor. 
 
 A continuació intervé la Regidora Delegada de l’Àrea de Salut 
Pública, Consum i Benestar Social, senyora Enriqueta Pardo Lanuza, per 
manifestar que després d’un debat d’uns quants dies i després d’haver tingut 
converses, votarem favorablement ja que els Estatuts són legalment correctes i 
els seus objectius són tan amplis que no podem estar en contra, encara que 
on potser podem tenir les dificultats serà en el seu desenvolupament.  
 
 Pensem que la Fundació pot realitzar activitats en aqueix àmbit en 
matèries que sobrepassen les competències municipals, sent això una millora 
per a la ciutadania, recordant que els serveis socials tenen competències 
pròpies i que des d’aquesta entitat es podran gestionar sempre sota el control i 
el seguiment municipal, però també volem manifestar la nostra preocupació 
en dos aspectes: la no participació des de l’inici en la necessitat de promoure 
aquesta Fundació, la motivació i el seu possible futur quan la seva constitució 
té molta relació amb l’Àrea de Salut i Benestar Social, ja que considerem que 
des d’ella podríem participar de forma enriquidora en l’elaboració del projecte . 
 
 Per altra banda, el senyor Alcalde en altres ocasions ha dit que 
Cornellà no serà la primera ni l’última en realitzar segons quines coses, per 
això, no acabem d’entendre en aquest cas aquesta embranzida abans que 
Madrid acabi el Llibre Blanc de la Dependència i es faci la pròpia Llei de la 
Dependència i també la Generalitat de Catalunya creï l’Agència de la 
Dependència, tot això amb repercussions directes municipals. 
 



74 

 Com hem tingut ocasió de comentar al senyor Alcalde, el que avui 
comencem, la constitució d’una fundació, ens sembla una mica precipitat en 
el temps, encara que –com hem comentat també amb ell- si aquesta és l’única 
via per construir i gestionar en Cornellà una residència  a l’antic Institut 
Verdaguer i, per tant, oferir un nou equipament d’atenció soci-sanitària, - 
perdó, això de soci-sanitària seria residencial, perquè soci-sanitària seria de 
salut, i ho anem dient i vaig intentar que es corregís en el Pla Integral, perquè 
soci-sanitària participaria de salut i assistencial respondria més a altre camp 
o bé la fem mixta com la Sant Jordi, on hi ha una part soci-sanitària i una 
altra part que no ho és,  i ho dic perquè sí que estaria bé que reflectim bé les 
dependències- per a les persones grans del nostre municipi, és bo que es faci 
la residència. 
 
 Això i tot, tornem a remarcar la nostra aprovació i treballarem –si 
ens deixen- perquè realment sigui un instrument que millori la qualitat de 
vida de les persones dependents i les seves famílies de la nostra ciutat.   
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que entenc que la gent que no es dedica a aquest 
tema, no té punts de referència clars i els que es dediquen haurien de saber 
que nosaltres no serem ni els primers ni els últims. I no som els primers 
perquè fa temps que treballem en la Fundació Domicilia i en altres fundacions 
amb altres continguts, però també dedicats i destinats a aquests temes, per 
tant, entenc que si algú no es dedica no ho sàpiga, però altres haurien de 
saber que evidentment nosaltres no som els primers. 
 
 Aquesta Fundació és un instrument de gestió per ampliar i 
potenciar les polítiques destinades a les persones dependents i he dit en les 
diferents reunions amb els grups municipals, que no passaria res si dintre 
d’un temps s’hagués de revisar perquè potser no funciona, però sí que hi ha 
una cosa clara que també he explicat als grups, i és que nosaltres haurem 
d’abordar de les tres residències que vam quedar que faríem, la construcció 
d’una d’elles amb els nostres recursos. Una la vam fer amb la “Fundació Caixa 
de Catalunya”, l’altra la hem donat a concessió a un tercer, i la tercera, com 
sigui que la paguem, hem de buscar algun instrument o alguna fórmula que 
ens permeti obrir la gestió, perquè clar, em sorprèn que la regidora de Serveis 
Socials, digui si seran socio-sanitàries, o serà altre tipus i em sembla que això 
no ho hem decidit, però del que sí estem parlant és de quantes places. Hem dit 
que tenim dos anys per determinar què serà i l’únic que espero és que el 
Govern de la Generalitat ens ajudi i ens concerti totes les places, perquè serà 
nostra i en això és en el que hem d’avançar. 
 
 També hem d’avançar en el tema de teleassistència perquè tindrem 
més recursos fruit de la política del Govern de l’Estat, ja que aquest ha de 
destinar molts més recursos que serviran perquè aquest Ajuntament pugui 
utilitzar-los. 
 
 Tenim l’experiència de la Fundació Domicilia i d’altres fundacions. 
No som els primers i si ho fóssim, paciència, però no ho som. Hem mirat, hem 



75 

observat, estudiat i hem parlat durant molts mesos amb molta gent que fa 
temps porta aquests temes. En el que sí que som primers és en el tema de la 
residència, això sí que és cert, però veus que s’amplia, que totes les 
administracions estan parlant de les polítiques de dependència, i veure com 
ho podem fer i incrementar això que es diu la “quarta pota” de l’estat del 
benestar. 
 
 En aquesta Fundació i és cert que en l’anterior Fundació no ho vam 
pensar, -això l’altre dia ho comentava la Pilar Albiol- hem de buscar alguna 
fórmula, encara que no sigui d’aplicació de la legalitat, perquè això sí que està 
molt encotillat, que a l’igual que fem a les empreses, els grups municipals 
puguin participar a les reunions i en el seguiment de les fundacions, encara 
que no només gestionin recursos públics, sinó que també gestionen recursos 
privats, però crec que podem buscar algun sistema encara que només sigui el 
presencial. I en aquesta Fundació farem el mateix que fem en la Societat del 
Coneixement, que el regidor que porta aquests temes delegat per l’Alcaldia és 
el senyor Badenes, i no és Patró de la Fundació, però des del primer dia 
participa a la fundació, i sap molt bé la Regidora Delegada de l’Àrea de Salut 
Pública, Consum i Benestar Social, que des del primer dia participarà en 
aquesta Fundació, perquè no pot ser de cap altra manera, ja que no volem 
desvincular –això seria un error- l’actuació de l’Ajuntament de l’actuació de la 
Fundació, ni duplicar estructures. En aquest ajuntament que no dupliquem 
res, seria la primera vegada, això sí que seria notícia, per tant, crec que el que 
és important és l’instrument, el per què ho fem, i en aquest sentit amb les 
reflexions que s’han fet per tots els Grups i que jo admeto, poder tirar-les 
endavant i també espero que entre tots busquem recursos per a aquesta 
Fundació, això estaria molt bé, no només Alcaldia, sinó tots els Grups, cosa 
que jo també agrairia.  
           
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
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Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 18.- Aprovar inicialment els nous Estatuts reguladors de 
l’Institut Municipal de Radiodifusió de Cornellà de Llobregat. 
 
 DICTAMEN 
 
 “A l'any 1986, l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, en ús de la 
seva competència per organitzar els seus serveis i per a decidir la seva forma 
de gestió, i d'acord amb el que llavors establia la legislació de Règim Local, va 
procedir a descentralitzar funcionalment determinats serveis de la seva 
competència relacionats amb l'àmbit de La Radiodifusió, mitjançant la creació 
del Patronat municipal de l'Emissora Radio Cornellà, com a Organisme 
Autònom de caràcter administratiu, amb personalitat jurídica pròpia i 
autonomia financera i funcional per al compliment de les seves finalitats, al 
qual es va dotar d'un Estatut jurídic propi. 
 
 Des de llavors, l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat ha vingut 
mantenint, sense solució de continuïtat, aquesta forma de gestió directa per 
aquests serveis, tot i haver modificat, encara que en una única ocasió, els 
Estatuts reguladors del Patronat, mitjançant l'aprovació d'una nova redacció 
del seu article 7 per acord plenari de 15 de juliol de 1999, que permetés la 
representació de tots els Grups polítics municipals resultants del procés 
electoral convocat per Reial Decret 606/1999, de 19 d'abril, en el seu màxim 
òrgan de govern. No obstant això, tant el temps transcorregut des de la seva 
creació, com les modificacions legislatives que des de aquell moment s'han 
produït, fan necessari abordar una nova i més ambiciosa reforma estatutària, 
en particular a rel de la entrada en vigor de la Llei 57/2003, de 16 de 
desembre, de Mesures per a la Modernització del Govern Local, no tant sols 
per les importants modificacions legislatives que aquesta Llei incorpora 
respecte de la regulació dels Organismes Autònoms Locals, principalment 
mitjançant la incorporació d'un nou article 85 bis a la Llei 7/1985, de 2 
d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, sinó, especialment, pel 
mandat contingut a la seva Disposició Transitòria Tercera, que va imposar a 
tots els Municipis la obligació de, en un termini de sis mesos des de l'entrada 
en vigor de la reforma, adequar els seus Organismes Autònoms als nous 
dictats de la Llei i d'adaptar els seus Estatuts al règim jurídic contingut al ja 
esmentat article 85 bis d'aquesta. 
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 Ara bé, donada l'antiguitat dels Estatuts reguladors del Patronat i, 
en conseqüència, el seu nivell d'obsolescència, entenem que la reforma a 
impulsar no s'ha de limitar, únicament i exclusivament, a incorporar les noves 
determinacions legals contingudes al vigent article 85 bis de la Llei Reguladora 
de les Bases del Règim Local, mitjançant la modificació puntual d'alguns dels 
seus articles, sinó que ha de consistir en una profunda revisió del règim 
jurídic d'aquest Patronat i de la seva denominació, a portar a terme mitjançant 
l'aprovació d'uns nous Estatuts reguladors que deixin sense efecte amb la seva 
entrada en vigor els que fins ara són vigents. 
 
 Amb aquesta finalitat i a través d'aquest instrument, aquest 
Ajuntament aborda la nova regulació orgànica del que en el futur s'ha 
d'anomenar Institut Municipal de Radiodifusió, desprès que, d'acord amb el 
que preveu l'article 9.b) dels seus actuals Estatuts reguladors, aquesta hagi 
sigut aprovada pel seu Consell.  
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposa 
l’article 201 del Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals de 
Catalunya, aprovat per Decret 179/1995, de 13 de juny, i a la vista de 
l’informe emès per la Secretària General número 28/2004, de data 8 de 
setembre, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 

 
ACORDS 

 
Primer.- Aprovar inicialment els nous Estatuts reguladors de 

l’Institut Municipal de Radiodifusió de Cornellà de Llobregat, el text íntegre 
dels quals figuren com a document annex a aquest acord. 

 
Segon.- Sotmetre l’aprovació  dels esmentats Estatuts a informació 

pública i audiència als interessats per un termini de trenta dies, a efectes de 
reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del corresponent Edicte en 
el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial de la Generalitat, en un 
diari dels de major difusió de la Província i al Tauler d’Anuncis d’aquesta 
Corporació, transcorregut el qual sense haver-se presentat cap reclamació ni 
suggeriment, s’entendran aprovats definitivament sense necessitat de nou 
acord. 

 
Tercer.- Aprovats definitivament els esmentats Estatuts, es 

publicarà íntegrament el seu text en el Butlletí Oficial de la Província, entrant 
en vigència un cop transcorreguts quinze dies a partir de la seva total 
publicació. 

 
Així mateix, tant en el tauler d’anuncis de la Corporació, com en el 

Diari Oficial de la Generalitat i en el Butlletí d’Informació Municipal, s’inserirà 
el corresponent edicte anunciant la referència del Butlletí Oficial de la 
Província en que s’hagi publicat íntegrament el text dels Estatuts. 
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Quart.- Comunicar aquest acord a l’Administració de l’Estat i a la 
Generalitat de Catalunya, als efectes previstos en l’article 65.3 del Reglament 
d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, i a qualsevol altre que procedeixi, 
dins del termini dels quinze dies següents a la seva aprovació definitiva.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Glòria Recio Díaz, com a Regidora-Delegada 
de Mitjans de Comunicació, es fa una explicació de la Moció, manifestant que 
els anteriors Estatuts són de l’any 1987, són uns Estatuts que per forma, 
contingut i en virtut de les lleis que ens aquests moments regeixen els 
organismes municipals, estan desfasats. Es va demanar una proposta 
d’estatuts als Serveis Jurídics de l’Ajuntament, que són els que us hem fet 
arribar i que són uns estatuts tipus d’institut municipal i, en aquest cas, de 
radiodifusió. Contempla una variació en l’estructura -perquè és el que les lleis 
marquen en aquests moments- i una gestió que ve delimitada per les lleis, ni 
més ni menys.   
 
 A continuació intervé el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que estan d’acord en què 
s’actualitzin els Estatuts segons el que preveu la Llei. 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que estan d’acord 
amb els nous Estatuts i dona les gràcies per fer-los arribar els anteriors 
Estatuts de l’any 1987, que no deixen de ser curiosos des de la llengua 
utilitzada fins el redactat. Volíem deixar constància que sap greu el tema de 
representants d’entitats que se suposa que havien de participar, doncs no sé 
si ho han fet o ho han deixat de fer perquè l’operativa  no ho ha permès, o si 
s’han negat però clar, des que tenim un reglament de l’any 1987 que diu allò 
de: “9 representantes de entidades ciudadanas con la siguiente composición: 1 
de Comisiones Obreras, 1 de Unión General de Trabajadores, 1 por entidades 
culturales, 1 por entidades deportivas, 1 por entidades juveniles, 1 por 
entidades de esparcimiento o recreo, 1 por asociación de padres, 1 por 
asociación de vecinos y 1 por asociación de jubilados”. És tot curiós i crec que 
amb aquest redactat si l’haguéssim refet l’any 1990 –ni que fos- i l’haguessin 
anat fent, no hagués arribat a aquest moment i potser s’hagués pogut 
aconseguir que -no amb aquesta distribució, però amb un altra- hi haguéssim 
representants, i s’ha de deixar constància perquè des de l’any 1987 ha plogut 
molt. 
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquests Estatuts són una actualització jurídica 
dintre del marc que tenim per tirar endavant aquest servei.  
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 

II 
 

PART DE CONTROL 
 

 

MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 1.- Moció del Grup Polític Municipal del PP, referida a instar a 
l’Entitat Metropolitana del Transport, a realitzar un estudi per ampliar el 
ventall d’edats de les persones que gaudeixin del servei de targeta T-Jove. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que actualment de la targeta jove de la E.M.T. es beneficien 
els joves de fins a 21 anys. 
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 Atès que l’edat de les persones que cursen estudis universitaris és 
cada cop més avançada. 
 
 Atès que la majoria de desplaçaments que realitzen els estudiants 
de Cornellà de Llobregat venen a ser a les universitats o centres docents que 
es troben fora del nostre municipi, com la Universitat de Barcelona, 
Universitat Autònoma de Bellaterra, Universitat Politècnica de Catalunya a 
Barcelona o a Vilanova i la Geltrú. 
 
 Atès que actualment del servei d’aquesta targeta poden gaudir uns 
8.496 ciutadans de Cornellà de Llobregat, que tenen menys de 21 anys i que, 
al ampliar el grup d’edat de persones que poden disposar d’aquest servei fins 
als 27 anys, el nombre de ciutadans que podrien disposar d’aquesta passaria 
a ser d’uns 16.272 aproximadament. 
 
 Per tot això, el Grup Municipal del Partit Popular de Cornellà de 
Llobregat, sotmet a consideració del Ple Municipal, l’adopció del següent 
 

ACORD 
 

 Únic.- Que l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat insti a l’Entitat 
Metropolitana del Transport, a realitzar un estudi per ampliar el ventall 
d’edats de les persones que poden gaudir del servei de targeta T-Jove, fins als 
27 anys, que acreditin la seva inscripció en facultats o centres docents.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la  Regidora del Grup Municipal del PP, senyora Mª José 
Díaz Algarín, es fa una explicació de la Moció, manifestant que vol aclarir que 
en la Moció allà on diu “....insti a l’Entitat Metropolitana del Transport, a 
realitzar un estudi ....”, seria més correcte i ho canviaríem perquè digués que 
“....insti a l’Entitat Metropolitana del Transport, a agilitzar l’estudi per 
analitzar la viabilitat d’una possible ampliació de la T-Jove....” 
 
 La Directora de l’Àrea Metropolitana de Barcelona senyora Maite 
Arquè en resposta a un prec formulat pel Grup Popular a l’Àrea Metropolitana 
de Barcelona al desembre del passat any, va donar instruccions perquè es fes 
un estudi que analitzés la viabilitat de l’esmentada ampliació.  
 
 Nosaltres entenem que els grans beneficiaris de la T-Jove de l’EMT 
són els joves estudiants que per diferents motius han de desplaçar-se fora de 
la seva ciutat per a cursar els seus estudis, ja sigui en universitats o en 
centres docents. Si s’amplia l’edat de 21 a 27 anys, en la nostra ciutat la xifra 
de joves que composen aquesta franja passaria a ser de 8.496 a 16.272 
aproximadament, ja que les dades s’han obtingut de la pàgina Web de 
l’Ajuntament i només dóna xifres de l’any 2002, per la qual cosa entenem que 
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al gairebé duplicar-se la xifra, també augmentarà substancialment el nombre 
d’estudiants que podran beneficiar-se d’aquest servei. 
 
 El Grup Popular entén que no es pot acotar aquest servei als 21 
anys ja que els últims anys la mitjana d’edat dels estudiants ha crescut i per 
això sol·licitem a aquest Ple insti a l’EMT a agilitzar l’estudi de viabilitat per 
ampliar l’edat dels ciutadans que puguin gaudir de la T-Jove de 21 a 27 anys.  
  
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal del PSC(PSC-
PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que votaran en 
contra d’aquesta Moció per vàries raons. La primera, perquè pensem que és en 
l’EMT on s’ha de discutir aquest tema que, a més, és un tema que està en 
marxa. 
 
 Tampoc entenem per què han de ser 27 anys. Això ja es va 
preguntar en la Junta de Portaveus i no van saber què dir. Per què no 25, 28 o 
30 anys?,  aleshores, és una xifra que no entenem. I després perquè en els 
llocs on preveu la Moció que hauran de desplaçar-se, com ara Vilanova i la 
Geltrú o la Universitat de Bellaterra, no formen part de l’Entitat Metropolitana 
del Transport i, per tant, tampoc podrien entrar a formar part d’aqueixa 
targeta. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que part del que es 
demana en aquesta Moció ja ho cobreix el Carnet Jove de la Generalitat que 
arriba fins el 25 anys, on s’apliquen descomptes en el transport públic, per 
tant creiem que ja compleix aquesta finalitat i, a més a més, si això està en 
estudi potser hauríem d’esperar a veure que diu l’Entitat Metropolitana del 
Transport respecte a l’estudi que estan realitzant, per això nosaltres votaríem 
en contra fins que s’aclareixi  el tema. 
 
 Tot seguit intervé el senyor Miguel López Sánchez, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que, en principi, estarien 
en contra d’aquesta Moció perquè no entenem el per què la xifra dels 27 anys, 
quan el que s’està fent ara és treballant des de la Generalitat amb els 30 anys, 
per exemple, amb els joves per poder tenir l’habitatge. 
 
 A més a més, pensem que en aquesta franja d’edat tant la de 27 
com la de 28 com la de 21 com la de 30, no solament afecta a les persones que 
van a estudiar -a part del que ha dit el Portaveu del Grup Municipal Socialista, 
senyor Martínez-, sinó que afecta a gairebé tots els joves que degut a la 
precarierat laboral i als contractes escombraria, possiblement molts d’ells 
estiguin en pitjors condicions que algun dels estudiants i, en tot cas, hauria 
de ser una cosa en la qual s’inclogués a tots els que estan dintre d’una edat 
determinada, no els estudiants sí i els que treballen no. O sigui, no podem 
diferenciar a la gent perquè en aquest moment hi ha joves que s’han de 
desplaçar a Castelldefels,  Sant Cugat, Bellaterra o Vilafranca i els hi costa 
una part molt important del seu sou, per això tampoc estaríem d’acord. Per les 
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raons que nosaltres entenem i algunes que ja han dit els companys -per no 
repetir-les- estem en contra d’aquesta Moció. 
 
 Novament pren la paraula  la Regidora del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª José Díaz Algarín, per manifestar que, després d’escoltar les 
diferents intervencions, l’únic que m’agradaria dir és que si la Directora de 
l’Àrea Metropolitana de Barcelona, senyora Maite Arqué, en resposta a un prec 
formulat pel nostre Grup, va donar instruccions perquè s’iniciés aqueix estudi 
que analitzés la viabilitat d’una possible ampliació de la T-jove fins als 27 
anys, -que és fins els 27 anys perquè és l’edat que es considera mitjana en la 
que actualment els nostres joves acaben les carreres universitàries- la qual 
cosa demostra que no ha de ser tan utòpic, allò que el nostre Grup pretén o 
pretenia amb aquesta moció, i que no és cap altra cosa que instar a l’Àrea 
Metropolitana a agilitzar aqueix estudi i traslladar a l’Entitat del Transport la 
preocupació que aquest Ajuntament sent pels seus joves en quant a facilitar el 
transport per als seus estudis, la qual cosa suposaria un estalvi important per 
a les seves famílies. Una dada més a tenir en compte, és que el preu de 
l’esmentada targeta ha pujat un 5,1%. 
 
 Finalment intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
dir, en primer lloc, que la senyora Maite Arqué no és la Directora, sinó que és 
la Presidenta de l’Entitat Metropolitana del Transport. També dir que del que 
estem parlant, difícilment l’Entitat Metropolitana del Transport pot fer aquest 
anàlisi i pot estudiar-ho, això és de l’àmbit de l’Autoritat del Transport, que és 
l’àmbit on es pot projectar i planificar tot el transport del que aquí s’està 
parlant i és la que, a més, aprova el tema de la targeta dels 21 anys. Per tant, 
dir que està bé que es facin propostes d’aquest tipus, però també estaria bé 
abordar altres temes que no s’han abordat en el seu temps, com el tema del 
finançament del transport públic, que segurament això sí ajudaria a poder 
ampliar amb més recursos aquestes coses que ara es demanen. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
 
 
 
 
 2.- Moció del Grup Polític Municipal d’ERC-AM, referida a la 
creació d’una xarxa de punts d’informació digital als mercats municipals. 
 
 MOCIÓ 
 
 
 “Atès que els mercats municipals són punts centrals de la ciutat on 
hi aflueixen ciutadans i ciutadanes que en molts casos no disposen 
d’ordinador a casa i en molts altres, malgrat tenir l’aparell, no tenen accés a 
internet i per tant, no poden beneficiar-se dels avantatges que ofereix la xarxa. 
 
 Atès que l’Ajuntament ha fet de la seva pagina web una eina 
d’atenció i d’informació important i amb la voluntat d’aproximar les noves 
tecnologies a la ciutadania i de no deixar cap ciutadà/na al marge d’aquesta 
eina. 
 
 Atès que els punts d’informació, que proposem crear, haurien de ser 
terminals que permetessin l’accés a la pagina web de l’Ajuntament de 
Cornellà, per tal de realitzar tràmits administratius, recollir dades, opinions, 
queixes, consultar catàlegs o serveis municipals i tot això, de manera senzilla i 
a l’abast de tota la ciutadania, fins i tot aquella que no té cap coneixement 
informàtic; una mena de caixer automàtic amb pantalla tàctil per facilitar-ne 
l’ús i teclats que incorporessin el codi braille, procurant adequar les alçades 
d’aquests aparells per poder donar servei també a les persones amb 
minusvalia. 
 
 Atès que la implantació d’aquests punts d’informació en un lloc 
d’afluència tant quotidiana com són els mercats, permetria, en certa mesura, 
descongestionar l’oficina d’atenció al ciutadà. 
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 Atès que Cornellà serà un referent pel què fa a noves tecnologies, 
amb el centre de Can Suris. 
  
 Per tot això, el Grup Polític Esquerra Republicana de Catalunya 
proposa al  plenari, l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Instal·lar punts d’informació digital a tots els mercats 
municipals de la ciutat. 
 
 Segon.- Realitzar una campanya de difusió dels nous punts 
d’informació, per donar a conèixer els avantatges d’utilitzar aquest servei. 
 
 Tercer.- Donar traslladat d’aquests acords, als mercats municipals 
a través del consorci per a la promoció i dinamització del comerç de la ciutat.  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a Portaveu del 
Grup Municipal d’ERC-AM, es fa una explicació de la Moció, manifestant que 
aquesta és per proposar instal·lar punts d’informació en els mercats 
municipals. 
 
 Per una banda, entenem aquesta Moció amb el fi d’ajudar a millorar 
el nostre mercat local, per l’altra banda, dintre de la línia de la nova seu de 
telecomunicacions que volem que sigui Can Suris, hem de començar a engegar 
iniciatives dintre del municipi, que siguin cap davanteres i que ja s’estiguin 
fent en altres llocs –desconec si es fa o no es fa- però, en tot cas, creiem que 
no té un cost elevat i que facilitaria l’accés a conèixer la web de l’Ajuntament 
en un espai on aflueixen ciutadans/es diàriament, molts dels quals  no 
disposen d’ordinador, i per això seria un lloc on podria haver-n’hi per tal 
d’accedir a Internet. La web de l’Ajuntament -com ens van dir- milloraria i 
seria una forma de potenciar que hi tingués més entrades. El fet d’instal·lar-ho 
en un lloc amb tanta afluència podria descongestionar l’Oficina d’Atenció a la 
ciutadania. En tot cas, la nostra proposta és per intentar millorar –com he dit- 
el mercat local i rellançar les noves tecnologies -per això la presentem- i ens 
agradaria que es votés a favor. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal del PSC(PSC-
PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que votaran en 
contra per vàries raons. 
 
 La primera és que, segons el nostre parer, els mercats no són  el lloc 
més adient per posar aquests punts d’informació. A part d’això, nosaltres 
pensem que més que punts d’informació -que ja s’ha estudiat bastant si es 
posaven o no es posaven- el que és important és posar punts de gestió, ja que 
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aquests punts d’informació no servirien per al que ens ha dit la Portaveu 
d’ERC, respecte de l’oficina més que d’informació de gestió municipal, perquè 
aquí la gent ve a fer gestions i no a informar-se del que hi ha a la web. Per 
tant, mentre que el tema de la targeta de signatura electrònica no avanci i 
mentre que no es pugui fer realment una gestió directa via Internet amb 
seguretat, nosaltres no ampliarem ni posarem aparells d’aquests tipus, ja que 
pensem que més important és l’aspecte de la gestió i això encara no està prou 
assegurat que es pugui fer. Quan hi estigui més desenvolupat, aleshores ja 
ens plantejarem on els posem. Però ja dic que nosaltres no creiem que els 
mercats siguin els llocs més adients, si de cas, que siguin els centres cívics, 
les biblioteques o llocs d’aquest tipus però no els mercats. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, per manifestar que també creuen que els 
mercats no són els llocs més adecuats per instal·lar aquests aparells per fer  
gestions municipals o consultar la web, perquè la gent que va al mercat 
normalment va de pressa per fer la compra, no s’atura allà. Això ha d’estar en 
llocs on la gent vagi amb temps per fer-ho, les biblioteques o centres cívics. La 
despesa que això representaria no seria prou utilitzada, per tant votarem en 
contra. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que -si li deixen- faria  
una petita broma i és que les meves dotes de vident no les tinc al 100%, ja que 
diré exactament el que ha dit el Portaveu Socialista, per tant, que ningú pensi 
que practico la videncia perquè ni he parlat amb ell.  
 
 Crec que és una Moció a tenir en compte, és necessària la 
descentralització dels serveis als ciutadans/es en altres punts de la ciutat –en 
això estem d’acord amb ERC- però creiem que no és el lloc adequat els 
mercats. Estaria millor en la biblioteca o en altres punts que siguin de 
l’Ajuntament i que estiguin més controlats que en els mercats, per tant, sí que 
som partidaris d’aquestes oficines d’informació i de gestió, de les dues coses, 
ja que la ciutadania ve per a les dues coses, per informar-se, preguntar, 
queixar-se i per a totes aqueixes coses, per tant, som partidaris que la ciutat -
d’alguna manera- s’obri, es descentralitzi, però no d’aquesta manera, per tant, 
nosaltres votarem en contra.  
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Miguel López Sánchez, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que entenen que 
aquesta Moció és en part coincident amb la pretensió de l’actual Equip de 
Govern sobre que l’Ajuntament sigui una eina de veritat per a tota la 
ciutadania i fer possible que a través de la connexió, a través de les noves 
tecnologies, es permeti agilitzar els tràmits que qualsevol ciutadà/na de la 
nostra localitat pugui fer a l’hora de realitzar gestions amb l’Ajuntament. 
 
 Per un altre cantó també pensem que, precisament, els mercats no 
són els llocs més idonis, perquè creiem que el mercat és un lloc de pas i, a 
més a més, hi ha un altre problema afegit i és que a les tardes estan tancats, o 
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sigui, que no serien tot el rendible que hauria de ser. En canvi, després de 
l’estudi que es faci una vegada que tinguem la web en condicions, els llocs 
més adients serien les biblioteques, les associacions de veïns, les entitats, els 
centres cívics, tot això creiem que està més acord amb les necessitats i amb 
les gestions que es puguin fer referent a qualsevol activitat o tràmit que pugui 
haver amb l’Ajuntament, i els mercats la veritat és que no. De totes formes és 
una idea que coincideix amb la idea general que hi ha des de fa bastant temps 
d’informatitzar totes les qüestions i que això sigui una eina perquè tothom 
tingui els tràmits agilitzades, però que en aquest moment no es pot fer i en els 
mercats encara menys. 
 
 Novament intervé la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que la idea era que justament 
al mercat -algun dia- tothom hi va, i a la biblioteca no sempre hi has d’anar, i 
llavors era obrir un nou espai per anar-hi. És una forma de deixar de veure 
encaixonada la biblioteca o l’oficina d’atenció al ciutadà.  
 
 Nosaltres parlàvem, ara per ara, de consulta a la pàgina web,  
perquè sabem que això de la signatura digitalitzada encara tardarem anys a 
poder-ho veure, -igual s’agilitza però crec que encara  va per temps- i era una 
forma que enteníem per apropar la tecnologia a un segment de població que 
potser no anirà a una biblioteca, o no va normalment a la biblioteca a llegir el 
diari, o no va a l’Oficina d’Atenció, era una forma d’obrir una nova font 
d’informació de l’Ajuntament, i sobretot potenciar el mercat. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que fa temps això ja es va provar -no als mercats- a 
l’Ajuntament, portem molt de temps treballant aquests temes i el que s’ha 
evidenciat és que hem de fer gestió. Vull dir que a les persones les hem 
d’ajudar, quan poses en marxa aquests sistemes dintre d’una ciutat com 
Cornellà, perquè en una ciutat com a Barcelona, segurament, molta gent pot 
agafar informació de carrers, de llocs de turisme, de moltes coses, però, aquí el 
plantejament -i és una mica el que hem treballat- ha de ser fonamentalment 
que es pugui fer gestió. Jo no discutiria el lloc, si és idoni o no, perquè el que 
no podem dir és que a la biblioteca o és més i en el mercat menys, no cal fer 
aquesta discussió. 
   
 El tema de reflexió està en què la pantalla serveixi per alguna cosa i 
això és en el que estem treballant. Fa un any vam estar a Madrid, vam buscar 
sistemes de certificació, hem estat parlant amb l’Agència de Catalunya, ells 
tenen sistemes de certificació, però aquí l’important seria fer tràmits. Imagineu 
ara per exemple el tema de l’IBI, que puguis amb les teves dades treure un 
duplicat i que no has d’anar a cap lloc a fer-ho o que puguis demanar a 
l’Ajuntament certificats, etc. Tot això sí que tindria un cert interès en la nostra 
ciutat, perquè gent que hi vagi a mirar un carrer en el plànol de la ciutat és 
poc freqüent i que vagin a mirar quin turisme tenim a la ciutat també. 
 
 Sempre he cregut que la millor forma d’aproximar aquestes noves 
tecnologies -que en això estem d’acord-  és que puguin ser útils, perquè si no 
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són útils moriran, ja que això és el que ens va passar amb la prova que vam 
fer aquí a baix, i que ningú ho mirava, i és clar, si és així, doncs per què 
serveix?. 
 
 La pàgina web té un altre contingut que ens permet, sense 
aproximar-te a l’Ajuntament, veure quina documentació has de presentar per 
a alguns tràmits, però al final tampoc evita que hagis de venir, per tant, 
l’interès nostre, en el que estem treballant ara, és buscar el sistema de 
certificació, que això, una mica, és el que ha aconseguit l’Agència Tributària i 
que és el sistema que considero que en aquests moments estaria molt bé com 
aproximació. 
 
 La millor forma de potenciar els mercats municipal -amb franquesa- 
són les actuacions que s’estan fent ara i esperem que la Direcció General de 
Comerç ens aporti recursos per poder tirar endavant tots els projectes  que els 
hem plantejat, crec que aquesta sí que és la millor forma de potenciar els 
mercats municipals, l’altre és una reflexió amb la qual estem. 
 
 No voldríem votar en contra d’una cosa que busca millorar el servei, 
per tant, faria una proposta dient que, com que estem tots reflexionant, us 
demanaria que retiréssiu la Moció, per no haver de votar en contra, perquè no 
és cap tonteria ni planteja una qüestió que no es pugui abordar, però hem de 
pensar que aquestes pantalles han de servir per a alguna cosa, sinó no té cap  
sentit, perquè és com quan tu t’aproximes a un caixer, que serveix per a fer 
coses, ja que sinó la gent  no hi aniria, aleshores, nosaltres hem de buscar 
aquesta funcionalitat. Aquesta és la dificultat que tenim en la nostra 
legislació, però si l’obrim i ens donen passos, doncs tirem endavant.  
 
 Novament pren la paraula la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que no la retiren.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
 
 
 
 3.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que des de l’últim Ple del mes de març, 7 dones i 3 
menors han estat morts víctimes de la violència de gènere, la qual cosa dóna 
un total de 22 dones i 4 menors, durant l’any 2005. 
 
 
 
 
 
 4.- Precs i preguntes. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que hi ha preguntes del Grup Municipal d’ERC-AM, 
fetes per escrit, i que també han estat contestades per escrit, les quals es 
transcriuen a continuació: 
 
 
 “Atès que l’Ajuntament ha fet pública la futura ubicació dels horts 
urbans. 
 
 I atès que hem pogut observar que en aquest indret s’hi ha dipositat 
terres procedents d’altres excavacions, voldríem saber: 
 
 1.- D’on provenen aquestes terres? 
 

2.- Quin cost ha tingut o tindrà pel municipi, el dipòsit i la posterior 
retirada d’aquestes terres dels terrenys que, algun dia, han de 
ser horts urbans?” 
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 La segona pregunta és: 
 
 

 “Atesa la resposta de la Tinenta d’alcalde de Medi Ambient a la 
pregunta que vàrem fer en el plenari del mes de gener sobre la utilització de 
les  aigües de l’aqüífer, de 27 de gener de 2005, que feia referència a la Llei 
d’aigües 1/2001 de 20 de juliol (la que ens vàreu passar), 
 

 Atès que hem pogut constatar que aquesta llei no diu, en cap cas, 
que l’aigua a utilitzar comporti la seva potabilització, la qual cosa no vol dir 
que s’estableixin uns controls de qualitat bacteriològics i físic-químics 
depenent dels usos previstos. És més, l’aigua que l’Ajuntament vol fer servir 
per a aquest usos, que serà la de  DEPURBAIX d’El Prat, no  tindrà la qualitat 
de potable i  li serà obligatori l’acompanyament d’un informe sanitari, segons 
la mateixa Llei.  
 

 Per tant, l’aigua no té perquè ser potable, tal i com ens vàreu 
respondre. 
 
 Atès que és cert que l’any 2002 no s’autoritzaven momentàniament 
noves extraccions d’aigua de l’aqüífer pel risc de sequera: Decrets de la 
Generalitat 22/2002 de 22 de gener, i 114/2002 de 14 d’abril, com ens vàreu 
contestar el 3 de febrer de 2004; no és menys cert que aquests dos Decrets 
només tenien vigència fins el 31 de desembre de 2002. 
  
 Per tant, quan vàreu donar la resposta, febrer de 2004, aquests 
Decrets ja no eren vigents. 
 
 Atès que les noves concessions les atorga l’Agencia Catalana de 
l’Aigua, i no Aigües de Barcelona.  
 
 Atès que no sempre s’han contestat els precs del nostre Grup; 
recordeu que vam demanar, a finals de 2003, les despeses d’aigua de rec dels 
darrers quatre anys, de zones verdes i de neteja de vials, tant econòmiques 
com volumètriques (metres cúbics) i, la única resposta va ser la dels primers 
deu mesos de l’any 2003, i només referents als rec de zona verda.  
 
 Per tant, la informació no sempre ha estat complerta. 
 
 Atès que ja hi ha un acord per utilitzar les aigües de la depuradora 
d’El Prat. 
 
 Per tot això, voldríem saber, després de deixar constància en aquest 
Ple de les contradiccions i la falta de rigor en la resposta sobre la utilització de 
l’aigua de l’aqüífer (primer dieu que l’aigua s’ha de potabilitzar i en el següent 
punt ens contesteu que no s’utilitzarà aigua potable sinó depurada o del Canal 
de la Infanta, i ús referiu a Decrets que ja no són vigents des de fa dos anys, i 
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li doneu a Aigües de Barcelona unes potestats que no té com són les dels 
atorgaments de noves concessions per a fer extraccions.  

 
 Voldríem saber, doncs,  

 
1. Si la regidoria Via Pública  ens podria fer arribar l’acord d’ús de les 

aigües depurades de la depuradora d’El Prat, atès que la llei 38/95, 
de 12 desembre, ens reconeix aquest dret? 

 
2. Si la regidoria de Sanitat, Serveis Socials i Salut Pública, ens podria 

donar una estimació de la qualitat de l’aigua que subministrarà la 
depuradora d’El Prat (depurbaix)? 

 
3. Si ens podeu fer arribar les despeses econòmiques i volumètriques, 

d’aigua de rec de zones verdes i de neteja dels darrers quatre anys.” 
 
 
 Responent a les preguntes del Grup Municipal d’ERC-AM, referent a 
les terres que han estat dipositades en la futura ubicació dels horts urbans, i 
a temes de les aigües, el Tinent d’Alcalde d’Urbanisme i Habitatge, ha 
contestat el següent: 
 

“1.- Les terres provenen de les obres que s’estan realitzant per la 
construcció del nou estadi d’atletisme. 

 
2.- El municipi no tindrà cap cost en el dipòsit i la posterior retirada 

d’aquestes terres.” 
 
  

 Referent a temes d’aigües: 
 

“1.- L’acord d’ús de les aigües depurades de la depuradora de El Prat, 
és un tema de la Entitat de Medi Ambient i de moment no hi ha cap 
acord signat amb l’Ajuntament. 

 
2.- No podem donar una estimació de la quantitat de l’aigua que 

subministrarà la depuradora, al no ser un tema de competència 
municipal. 

 
3.- Les despeses econòmiques i volumètriques d’aigua de reg de zones 

verdes i de neteja dels darrers quatre anys, son estem disponibles, 
de forma separada del cots de general d’aigua i no disposem de 
personal, per treure les dades.” 

 
   
 A continuació intervé la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que tenen dos precs. 
El primer prec és que hem pogut llegir en l’acta de la Junta de Govern del dia 
6 d’abril, que en el punt 3 s’informa sobre sentències i actes judicials 
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incidentals de les quals aquest Ajuntament ha restat assabentat mitjançant 
Decret d’Alcaldia, durant el període comprés entre el 22 de desembre i el 23 de 
març d’enguany, així com dels recursos interposats contra aquest Ajuntament 
en el mateix període. Com que és evident que nosaltres no hi som presents en 
la Junta de Govern,  voldríem saber com podem tenir accés a aquesta 
informació i per això fem aquest prec. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyor Salvador Colominas Tutusaus, per manifestar que en data 19 de 
novembre de l’any passat vàrem fer una pregunta relativa a les tanques 
publicitàries, -número de registre 34.989- que va ser contestada de manera 
parcial pel Tinent d’Alcalde en un escrit de data 23 de novembre. 
 
 Posteriorment vam demanar un complement de la resposta, que 
se’ns va donar mitjançant escrit del mateix Tinent d’Alcalde, on s’especifica els 
preus unitaris de les tanques i dels lluminosos. Preguem que se’ns doni la 
informació sol·licitada, que, malgrat el complement de resposta, seguim 
trobant a faltar.  
 
 No sabem encara el nombre de tanques grans, -que és el que vam 
demanar inicialment- ni el de tanques petites, ni de lluminosos i si el preu 
unitari que se’ns va donar de 2.155,11 euros, és el preu de la tanca gran o de 
la petita, o sigui, en resum, sabem que a l’Ajuntament l’any 2003 hi va haver 
uns ingressos, per part de l’Empresa Avenir, d’aproximadament 241.000,- 
euros, una quantitat important, ja que són al voltant de 60.000.000,- milions 
de les antigues pessetes, i sabem que això està reflectit en el pressupost 
municipal en  una partida determinada. 
 
 El que estem demanant exactament des del 19 de novembre, -que 
crec que ja n’hi ha prou- és fer quadrar aquestes dades. Si es van ingressar 
60.000.000,- de pessetes, és perquè aquesta quantitat és la suma d’un 
nombre determinat de tanques, situades en uns carrers que algú deu 
controlar,  per saber si Avenir està pagant el que toca. Tu, ens has donat el 
preu de tanca i la quantitat i nosaltres el que volem saber, lògicament, si 
aquest preu quadra. Quantes tanques hi ha?. I ens vas donar les dades de 
l’any 2003 i ens vas dir que al març tancàveu l’any 2004, per la qual cosa 
demanem el 2004 per saber fins quin punt s’ha complimentat o s’ha ampliat el 
nombre de tanques que té l’empresa Avenir. 
  
 Seguidament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que 
tenen dos precs i dues preguntes, i un recordatori d’una cosa que hem 
demanat en el Ple. 
 
  El primer que vull fer constar és una Moció que ha passat pel 
registre però que no ha passat en la Junta de Portaveus, perquè el senyor 
Alcalde va considerar que no s’ajustava al Reglament Municipal i, per tant, 
nosaltres vam anunciar que la passaríem a aquest Ple com a prec, i el mes 
vinent l’adaptarem al Reglament i la passarem com a moció. 
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 El Grup del Partit Popular vol sol·licitar que, donada la llarga obra 
pastoral, la seva generosa estimació a Espanya, així com el reconeixement a la 
seva lluita contra la injustícia i la marginació econòmica dels individus i 
nacions, la defensa de la pau i la llibertat, donar el nom de Joan Pau II El 
Gran, a un carrer, plaça o espai públic en la nostra ciutat. 
 
 És evident que l’exposició de motius que hem fet és bastant amplia i 
no els llegiré, però sí que lliuraré l’escrit a la Secretària perquè consti sencer 
en el Ple, perquè no vull fer llarga l’exposició, ja que és un prec -i com he 
anunciat- el pròxim mes passarà al Ple com a Moció, però volia deixar 
constància de què ho fem, perquè creiem que Cornellà és una ciutat amb 
arrels profundament catòliques i, per tant, en nom de totes aquestes persones 
nosaltres sol·licitem un espai públic a la figura de Joan Pau II El Gran. “El 
Gran” és un títol pòstum  que se li ha donat. 
 
 El text és el següent: 
 
 “Com de tots/es és sabut el Papa Joan Pau II moria la nit del 2 
d’abril, després d’una llarga malaltia i una dolorosa agonia que sens dubte va 
posar més de relleu la seva coneguda gran humanitat, la seva fortalesa 
d’esperit i la seva passió per la vida. 
 
 Els 26 anys del Pontificat de Sa Santedat  el Papa Joan Pau II, han 
deixat una empremta  imperible en el record dels catòlics de tot el món. El seu 
treball, dedicació i amor a tota la humanitat han estat reconeguts i valorats 
per la gran majoria de la societat civil i per líders de tot el món, totalment 
oposats entre sí en creences i ideologies. 
 
 El dolor per la seva mort i l’agraïment a la labor d’aquest Papa 
viatger, renovador de la doctrina social de l’església, es va fer patent aquests 
dies en expressions d’admiració envers la seva persona i obra, de personatges 
de tot el món amb pensaments dispars i creences diferents. Una petita mostra 
del que s’ha dit podrien ser les declaracions de condol i respecte fetes per 
Mariano Rajoy, Pascual Maragall o Jordi Pujol, George W. Bush, el govern 
cubà o Margaret Thacher, Kofi Annan, Mohamed VI o José Mª Aznar, el govern 
israelià o Mahmud Abbas, líder palestí ... Així podríem seguir fins a esmentar 
un llargíssim etc. 
 
 Considerant el seu ferm compromís amb la justícia, la seva 
indestructible fe en la llibertat i la dignitat humana davant qualsevol forma 
d’opressió econòmica, social i política, la seva lluita decidida per assolir la 
reunificació d’una Europa dividida, la seva defensa ecumènica del diàleg amb 
les altres confessions, la seva dedicació generosa al magisteri de l’Església 
Catòlica, la seva lluita i amor als joves, fan de la seva vida un exemple 
admirable i irreemplaçable que explica àmpliament el profund dolor i desolació 
que han acompanyat l’anunci de la seva mort. 
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 Considerant que Joan Pau II sempre va fer pública la seva devoció 
per Espanya i van ser constants les mostres d’afecte als espanyols, durant les 
seves visites al nostre país i les seves comunitats autònomes en 
peregrinacions als santuaris disseminats per la nostra geografia, que ens va 
confortar amb les seves paraules en els moments de dolor causats per 
catàstrofes, accidents o la llarga llista d’atemptats terroristes que hem patit. 
 
 Considerant que encara que la nostra Constitució declara a 
Espanya com un Estat aconfessional, reconeix també la majoritària vinculació 
dels ciutadans/es a la religió Catòlica, ja siguin practicants o no. 
 
 Considerant que Cornellà és una ciutat amb sentiments 
majoritàriament  catòlics, que les seves nombroses parròquies i esglésies 
col·laboren d’una forma activa en la lluita contra la pobresa, la marginació o la 
injustícia i que molts ciutadans/es de forma individual o agrupats en 
associacions, amb vincles en la Fe catòlica duen a terme una arrelada i  
invaluable labor al servei i dedicació als necessitats, fomentant la cultura i al 
mateix temps els valors ètics i morals tan essencials per a la convivència en 
una ciutat amb habitants de procedència tan diversa com és la nostra. Per tot 
el que s’ha exposat i fent-nos ressò de les múltiples manifestacions de 
reconeixement a la figura i obra de Joan Pau II, fetes per veïns/es de la nostra 
ciutat, el grup del Partit Popular de Cornellà de Llobregat, proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’acord següent: 
 
 1.- Expressar l’agraïment per la seva llarga obra pastoral, la seva 
generosa afecció i amor a Espanya, així com el reconeixement i la seva lluita 
contra la injustícia i la marginació econòmica d’individus i nacions, la defensa 
de la pau i la llibertat, donant el seu nom Joan Pau II El Gran a un carrer, 
plaça o espai públic de la nostra ciutat.”                 
 
 
 El segon prec és que hem rebut queixes de què a l’avinguda Sant 
Ildefons  -ja he dit en altres ocasions que quan rebem queixes tinc per costum 
apropar-me al lloc per comprovar-ho i ho fet de passada- han hagut varis 
accidents -no sé dir exactament a quina alçada, m’han dit que al voltant de 
l’església de Sant Ildefons-, i crec que hi ha una campanya de recollida de 
signatures de les persones que hi passen per aquell lloc, i m’han demanat 
algun mitjà per creuar perquè els cotxes passen bastant. 
 
 En aquesta visita que he fet, he estat en un altre punt d’aquesta 
mateixa plaça i he parlant amb un altre col·lectiu diferent a aquest, que 
demana un pas una mica elevat o que impedeixi que els cotxes vagin per 
aquell lloc a gran velocitat -vull explicar bé la situació, és avinguda República 
Argentina-avinguda Sant Ildefons- i a ser possible, que se sol·licités una 
rotonda que, d’alguna manera, evités aquell caos de trànsit que hi ha perquè, 
dia sí dia no, hi ha un accident de cotxe.  Per tant, nosaltres pel que fa a 
aquest tema de la rotonda ho seguirem estudiant, i si és precís presentarem 
una moció, però de moment ho porto com a prec, fruit de dos col·lectius 
diferents sobre el mateix tram de carretera. 
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 Pel que fa a les preguntes, ja vaig comentar en la Comissió 
Informativa amb el senyor Badenes, el problema que hi ha en el passeig dels 
Ferrocarrils davant dels pisos de l’UGT, on hi ha una pista –que tots coneixem 
a l’Almeda- on juguen al handbol, al bàsquet, fins a les tres o quatre de la 
matinada, i els veïns d’aquella zona ja porten dos anys amb aquest problema. 
Els que juguen no són joves, són altres col·lectius -que ometré quina mena de 
col·lectiu és- que  copegen les tanques, els bancs, les papereres, i a mesura 
que van marxant derrapen amb els cotxes –això a les tres de la matinada-.  
Entenc que la solució no és trucar a la Guàrdia Urbana –i encara menys amb 
la plantilla de Guàrdia Urbana que tenim-. Per això la meva pregunta és: 
quina solució se li donarà al problema?, perquè la gent vol dormir i descansar 
i no té per què suportar aquesta situació. 
 
 D’altra banda, he notat vàries vegades, que vostès aquí en el Ple -
sobretot l’esquerra- té gran inclinació a “fer pedagogia” i diria que té gran 
afició a alliçonar o a crear clientela, i de tant en tant,  la pedagogia no els hi 
aniria malament a vostès. Fa tres anys, més o menys,  que en un Ple vaig tenir 
una discussió bastant forta amb la senyora Judith Ibáñez pel tema dels gats 
del carrer, coloms i alguns éssers vius que freqüenten aquesta ciutat i encara 
que no són ciutadans també el seu govern s’ha de preocupar d’ells. No sé si 
sap -jo crec que sí que ho sap perquè viu a l’Almeda i coneix la gent del barri- 
que hi ha col·lectius de persones que es dediquen a tenir cura dels gats, a 
recollir-los amb gàbies i portar-los al veterinari municipal per castrar i  els 
porten menjar a diari.  
 
 M’han dit que, sembla ser que Via Pública, ha cregut que el més 
didàctic, el més pedagògic era agafar els gats, trucar a l’empresa que vostès 
tenen que es dediquen a recollir els gats per matar-los, caçar-los de qualsevol 
manera, i liquidar-los, però resulta ser que no han liquidat als que no estan 
vacunats, s’han endut els que ha costat diners públic, castrar, posar el xip i 
tenir-los controlats, un total de 30 i escaig gats. Això també és a nivell del 
barri Riera i altres punts de la ciutat. Per la qual cosa, hi ha un col·lectiu de 
persones irritades perquè s’ha menyspreat el seu treball i només cal fer un 
gest perquè declarin a Cornellà el municipi “mata gats. Tinc un cartell 
significatiu.  
 
 
 Pren la paraula el senyor Alcalde, per dir: “sense comentaris”. Ja se 
li contestarà. També existeix la presumpció, ho dic perquè, com això queda 
gravat, “queda la presumpció”, en tot cas, la pregunta es fa en condicional i no 
afirmant.  
 
 A continuació pren la paraula el senyor Miguel López Sánchez, com 
a Portaveu del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que volen fer un 
prec que té com a referència el dia d’avui, ja que avui 28 d’abril és el Dia 
Internacional per la Salut en el Treball. Creiem que és un dia que s’ha elegit 
per Confederacions internacionals de sindicats, com un dia per cridar l’atenció 
a totes aquelles persones, treballadors o no treballadors, per tenir en compte 
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les mesures de precaució per a no perdre la salut ni perdre la vida en els llocs 
de treball. 
  
 Nosaltres sabem que els ajuntaments, desgraciadament, tenim 
poques competències per poder abordar aqueix tema però, dintre de les 
poques competències que podem tenir, -per això és el prec que fem- intentar 
per tots els mitjans possibles que es compleixin totes les mesures de protecció 
en els llocs de treball, perquè Cornellà no surti en la premsa ni en cap lloc, pel 
fet que hi ha accidents i que en la majoria dels casos poden ser morts -com 
recentment vam tenir una- i que no es tornin a repetir tantes morts com hi 
van haver l’any 2004, 145 persones que van perdre la vida, i que en aquest 
moment, del que portem d’any, no recordo el nombre exactament.  
 
 El prec seria exactament això, que des de l’Ajuntament es fes tot el 
possible perquè  per part de les empreses es compleixin les normatives actuals 
per tal què no hi hagin pèrdues de vides ni de salut en els llocs de treball. 
 
 Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que només vol recordar que aquest ajuntament té 
signat un conveni amb els sindicats UGT, CCOO per evitar això.  
 
    
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les  vint hores i quaranta minuts, de la 
qual s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, juntament 
amb mi, la Secretària Accidental, que ho certifico. 
 


